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Scoor een hattrick 
met van Ekeren,
van Ekeren Kuiper 
en Boveko!

vanekeren.nl vanekerenkuiper.nl boveko.nl
Hypotheken en Verzekeringen Makelaardij Bedrijfsverzekeringen

Wij zijn thuis in makelaardij, hypotheken en verzekeringen. 
Voor zowel bedrijven als particulieren, alles onder één dak. 
Bij elke belangrijke stap in je (bedrijfs)leven zijn wij er voor je. 
Snel, altijd bereikbaar en eerlijk. Dat zit bij onze enthousiaste 
makelaars en fi nanciële adviseurs in het DNA. 
We zijn er voor de zekerheid. Je hebt ons voor ‘t Leven!

#voorhetleven #voordezekerheid

Wat is jouw volgende doel?
Bel of mail ons voor een hypotheekgesprek,
voor bijvoorbeeld een nieuwbouwwoning, 
een verzekeringscheck of een waardebepaling. 
Het eerste gesprek is bij ons altijd gratis. 

Met onze kantoren in Gorinchem, Leerdam, Culemborg en Papendrecht zijn we actief in het brede Rivierenland, de Betuwe en de Alblasserwaard.
Van Dordrecht tot Tiel en van Utrecht tot Noord-Brabant. Wij staan voor je klaar!

Scan de QR-
code om direct 
een afspraak 
te plannen.



Seizoen 2022-2023
In deze editie onder andere:

•  Kozakken Boys
 Teus Visser jongste bestuurder kozakken Boys

•  SteDoCo
 Na veel tegenslag in het professionele voetbal vindt 
 Redouan El Hankouri rust in de polder

•  Unitas Zondag
 Import Amsterdammer Mauritsio Helstone woont in Brabant maar 

voetbalt voor Unitas (zo) 

•  SVW
 Denzel Libretto: ‘Ik hoor tegenstanders vaak zeggen: let op die linksback’

•  GJS
 Julien Dorrepaal: na drie kruisbandblessures klaar voor de nacompetitie

•  Woudrichem
 Yoeri Duyzer: Na 15 jaar gaan de kicksen aan de wilgen

•  ASV Arkel
 De twijfels van Sanders Dekkers: ‘Ik loop alleen maar te kwakkelen’

•  Herovina
 Lloyd Hobo nog niet top� t, maar wel in de basis bij Herovina

•  Vuren
  Jente en Tieme van der Vliet in de voetsporen van vader Hans

•  Unitas Za
 Noam van Wijk maakt overstap naar Unitas Zondag

www.fraimworks.nl
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Dit is een uitgave van Made By Elands. 
De Sportkrant verschijnt 2 x per jaar in 
een oplage van 32.000 stuks geheel full 
colour in de regio Gorinchem.
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Voor adverteren in de volgende uitgave 
van De Sportkrant kunt u altijd contact 
opnemen met: Made By Elands,
06-14529712.

Niets uit deze uitgave mag worden vermenig-

vuldigd en/of openbaar gemaakt worden door 

middel van druk, fotocopie, micro� lm of op 

welke andere wijze dan ook zonder vooraf-

gaande toestemming van Made By Elands.

GORCUMS BIERFESTIVAL 
ZONDAG 25 JUNI 2023 

 LOCATIE: LOCATIE:

 13.00-20.00 UUR 

TICKETS: 

VOORVERKOOP € 13.50 

via Dukes en Natuurcentrum 

AAN DE KASSA  € 16.00 

Incl. glas, 3 munten & € 1.00 donatie aan NCG 

CRAFT BEER 

WIJN,FRIS 

FOODTRUCKS 

MUZIEK & 

GEZELLIGHEID 
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Haarweg 11, 4205 NC Gorinchem
Tel: 0183 - 63 60 96
info@vroegh.nl   www.vroegh.nl

Arkelstraat 42
4201 KD  Gorinchem
0183 515 338
www.kleineuiltje.nl

Ook voor uw Wijn- en Wishkey proeverij!

Openingstijden:
Ma: 13.00 - 18.00 uur
Di: 09.30 - 18.00 uur
Wo: 09.30 - 18.00 uur
Do: 09.30 - 20.00 uur
Vr: 09.30 - 18.00 uur
Za: 09.30 - 17.00 uur
Zo: Gesloten

H O U S E     P R O J E C T     C L U B     R E S TA U R A N T     H O T E L     M A R I N A

H O U S E     P R O J E C T     C L U B     R E S TA U R A N T     H O T E L     M A R I N A
HOUSE   PROJECT   CLUB   RESTAURANT   HOTEL   MARINA

BURGSTRAAT 2-B   l   GORINCHEM
WWW. VROONMEUBELSTOFFERING.NL

TELEFOON 0183 - 633 188



Spijksedijk 10
Tel. 0183 - 635 636

Autoschade Service
Gorinchem

www.asngorinchem.nl
       
     ijzersterk in
    schadewerk

WIJ GAAN TOT HET
UITERSTE VOOR

UW ZAAK

0183 - 356 752 • www.karakteradvocaten.nl

studiodoeser
eind 48 gorinchem   |   robert@studiodoeser.nl   |   www.studiodoeser.nl

bureau voor interieur
ontwerp, advies & realisatie

VERZEKERING   •   BEDRIJFSRISICO   •   HYPOTHEEK   •   PENSIOEN                       

Ettensebaan 31   •   4813 AH Breda   •   www.zichtadviseurs.nl

“Hoe scoort u op het gebied van   
  bedrijfsrisico’s zoals cybercrime?”

Matthieu Versluis
zakelijk risicoadviseur

06 – 517 09 382



Teus Visser jongste bestuurder bij Kozakken Boys 
komt uit de Paans dynastie

Werkendam houdt van Kozakken 
Boys en de Biesbosch. Voor de 
een in deze volgorde, voor de 
ander heeft het nationale park 
de voorkeur. Wie in Werkendam 
de naam Paans laat vallen gaat 
in gedachten meteen naar de 
legendarische oud-voorzitter van 
Kozakken Boys, Teus Paans. Wij 
gaan in gesprek met het jonge 
bestuurslid van de club, Teus 
Visser, kleinzoon en naamgenoot 
van zijn overleden opa Teus 
Paans.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto: Jan Noorlandt

De familienaam Paans zit bij de 
28-jarige Teus Visser diepgeworteld 
in de genen. Hij werd immers op het 
terrein van het bedrijf Paans WVI/
WVC geboren. Zoon van Marjan 
Paans en Floor Visser. Hij woonde 
er 23 jaar. ,,Mijn vader voetbalde 
bij Kozakken Boys en mij is verteld 
dat ik vanaf mijn geboorte meeging 
naar sportpark De Vierlaan, waar 
Kozakken Boys toen nog speelde. 
Omdat opa voorzitter was, mocht ik 
al op mijn vierde jaar bij Kozakken 
Boys gaan voetballen. Mijn vader 
werd onze leider. Wij hadden een 

leuk team wat altijd bij elkaar bleef. 
Niet echt top hoor, maar wel ge-
noeg om een keer in de Oosterbliek 
het grote indoorvoetbaltoernooi te 
winnen en met de A1, met uitslui-
tend Werkendamse jongens, in de 
landelijke derde divisie te voetbal-

len.” Hij kwam nog een aantal jaren 
in het tweede en derde elftal uit. 
,,Dat laatste was wel de gezelligste 
tijd.”

Oversteken
In 2001 heeft Teus Visser - hij was 

tot vorig jaar de enige kleinzoon 
en vernoemd naar opa - het hui-
dige sportpark De Zwaaier samen 
met zijn opa offi cieel mogen 
openen. Wij voeren dit gesprek 
in businessclub van de ‘boys’ en 
kijken ruim twintig jaar later uit 
over het sportcomplex. ,,Het was 
toen een kale vlakte in de polder”, 
herinnert Visser zich. ,,Maar wat 
is het prachtig geworden. Ik heb 
overigens tegenover het hoofd-
veld een huis gekocht. Volgend 
jaar kan ik dus zo oversteken naar 
de club. Ik kom immers mijn hele 
leven al bij Kozakken Boys. Voor 
mij is dit echt een thuis, met stoel-
lift bij de trap, die nog speciaal 
voor opa is gemaakt omdat hij een 
been moest missen.”
,,Opa is op 4 november 2013, hij 
was bijna 70 jaar, overleden. Hij 
heeft het 50-jarig bestaan van zijn 
bedrijf net niet mogen meemaken. 
Zijn overlijden heeft mij heel erg 
geraakt. Ik mocht van opa altijd op 
het bedrijfsterrein voetballen. Daar 
stonden ook doeltjes. Later ben ik 
bij het bedrijf gaan werken. Het 
bedrijf is verkocht. Vooral jam-
mer voor Kozakken Boys want ‘De 
Werkendamse’ heeft op veel vlak-
ken veel voor de ‘boys’ betekend.”

Paans-bloed
Teus Visser - hij is als adviseur 
ruimtelijke realisatie werkzaam bij 
de gemeente Altena - is vorig jaar 
toegetreden tot het hoofdbestuur 
van Kozakken Boys. Zo zit er toch 
weer Paans-bloed bij de leiding van 
de club. ,,Ik weet hoe lastig het 
voor de club is om een goed kader 
te vormen. Mijn hart klopt voor 
Kozakken Boys, heb ik al uitgelegd. 
Toen voorzitter Dick Hoogendoorn 
mij vorig jaar in de zomer vroeg om 
als bestuurslid algemene zaken toe 
te treden, heb ik ja gezegd.” Visser 
heeft geen vaste taakomschrijving. 
,,Dat is niet erg, ervaar ik inmiddels, 
want binnen zo’n bestuur lopen 
veel taken door elkaar heen. Ik ben 
van mening dat Kozakken Boys nóg 
meer maatschappelijk betrokken 
moet zijn. Dus jongeren en ouderen 
steeds meer bij de club betrekken. 
Kozakken Boys staat midden in 
de gemeenschap van Werkendam 
en dat mogen wij nog meer gaan 
uitstralen. Dit houdt in dat wij 
bijvoorbeeld nog meer scholen en 
instellingen voor ouderen bij de 
club moeten betrekken.” En dan 
noemt hij nog het Werkendamse 
bedrijfsleven als levensader van de 
voetbalclub.

Als jongste bestuurder wil ik, net als mijn opa, richting geven aan Kozakken 
Boys

Julian Geelhoedt past zich of het geen moeite kost 
aan bij het hoge niveau van de Jack’s League

Julian Geelhoedt was verrast 
toen hij door Kozakken Boys 
werd gevraagd de stap vanuit 
de tweede klasse naar de Jack’s 
League te maken. In één keer 
een move naar vier niveaus 
hoger. Een jaar later speelt hij 
wekelijks zijn wedstrijden voor 
de ‘boys’ alsof het hem geen 
enkele moeite kost.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto: Jan Noorlandt

Het is half april. Julian Geel-
hoedt staat voor de wedstrijd 
tegen TEC weer prominent op 
het wedstrijdformulier. Trainer 
Scott Calderwood heeft hon-
derd procent vertrouwen in de 
alleskunner uit Hank. Geel-
hoedt speelt vanaf het begin 
met nummer zeventien. Dat 
was met het toekennen van de 
nummers waarschijnlijk ook wel 
zijn ranking binnen de spelers-
groep. Maar hij viel op door zijn 
enorme inspanningen tijdens de 
trainingen en kreeg wekelijks 
speeltijd in competitiewedstrij-
den. In het belangrijke duel met 
TEC is hij het scharnier op het 
middenveld. Geelhoedt speelt 
op zes, naast Gwaeron Stout, 

die wordt gerekend tot de beste 
middenvelders van het amateur-
voetbal. Geelhoedt ‘stofzuigert’ 
als de beste, beweegt gemakke-
lijk tussen de linies en geeft en 
passant een assist bij de vierde 
treffer. Kortom, hij voetbalt 
als een gearriveerde speler en 
houdt erkende schakelspelers 
als Rick Mulder en Kevin Ver-
meulen buiten de ploeg. Hoe is 
het mogelijk! Geelhoedt, ser-
vice coördinator bij Fire Safety 
First, een bedrijf dat zich bezig-
houdt met brand- en vluchtvei-
ligheid, blijft de bescheiden-
heid zelf. ,,Ik ben blij dat ik 
mijn bijdrage weer heb kunnen 
leveren. Ik ben superblij dat 
ik mag spelen.” Twee weken 
eerder was hij in de thuiswed-
strijd tegen De Treffers ook al 
basisspeler. De inwoner van 
Hank haalde opnieuw een 7. 
Wekelijks spelen bij dé club 
in de regio, is prachtig. Julian 
Geelhoedt geniet bij Kozakken 
Boys. Na de winst op TEC lijken 
de Werkendammers niet meer 
naar benden te hoeven kijken. 
Calderwood vraagt zijn ploeg, 
juist voor de mooie suppor-
tersgroep, attractief voetbal 
te spelen. Dat lukt regelmatig. 

Soms ook niet. Kozakken Boys 
zakte een aantal wedstrijden 
door de ondergrens. Zoals het 
er nu uitziet kunnen de sup-
porters in de meimaand nog 
een aantal leuke wedstrijden 
tegemoetzien.

Even terug naar het voorjaar van 
2022. Zijn vader Cor is voorzitter 
van Altena. Hoe keek hij eigen-

lijk tegen het vertrek aan? ,,Na-
tuurlijk speelde de situatie bij 
Altena een rol. Een groot deel 
van de A-selectie koos voor een 
nieuwe uitdaging. Ik heb het 
bij Altena negen jaar heel goed 
naar mijn zin gehad. Ik was er 
ook zeven jaar aanvoerder van 
het eerste elftal en heb in Nieu-
wendijk altijd veel waardering 
gevoeld.” 

Julian Geelhoedt moest uiter-
aard wel wennen aan de tactiek 
op tweede-divisieniveau. ,,Tot 
halverwege de helft van de te-
genstander krijg je meer ruimte 
dan ik op lager niveau gewend 
was. Pas dan word je aangepakt 
en vastgezet. Maar het valt 
mij enorm mee. Dat komt ook 
omdat de groep heel chill is, met 
leuke gasten, die mij goed mee-
nemen in het geheel. Ik heb het 
super naar mijn zin. Ik geniet 
hier echt van.’’ 
Geelhoedt heeft al het een en 
ander meegemaakt. Wat te 
denken van de bekerwinst tegen 
Vitesse. ,,Dat was écht gewel-
dig. Wat een sfeer bij ons op De 
Zwaaier.” Opeens waren niet 
Wilhelmina’26 en GRC’14 de te-
genstanders maar duurbetaalde 
profs uit de eredivisie.

Bij Kozakken Boys zijn de 
volgende mutaties al bekend: 
Gaan: Diëgo Snepvangers (SC 
Kruisland), Robin Damen, Jan 
Schimmel, Stephen Warmolts 
(allen Achilles Veen), Kaj Ramste-
ijn (IJsselmeervogels). Komen: Bo 
van Essen, Guido van Rijn (bei-
den TEC), Bart Spierings (OSS’20), 
Royston Drenthe (Real Murcia).
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Vorig seizoen nog in de tweede klasse nu soms al regisseur bij 
Kozakken Boys

www.cw.nl
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Als inmeter ben je het eerste contact met de 
klant. Je neemt de keukenopstelling door,  
controleert of deze in de betreffende ruimte past 
en of de technische installatie aan de normen  
voldoet. Daarnaast neem je eventueel meerwerk 
op en breng je hiervoor een prijsindicatie uit. 
 
 
Ben jij van onderstaande markten thuis?  
• Klantvriendelijk 
• Rijbewijs B 
• Technische kennis van keukens 
• Goede beheersing van de Nederlandse  
   en Engelse taal 
• Communicatief vaardig en commercieel ingesteld 
• Ervaring met gebruik van computers en Excel

Solliciteren: www.werkenbijallom.nl BEN JIJ ALL OM?Of scan de QR-code

All-Om is al meer dan 30 jaar dé montage- en  
installatiepartner voor o.a. IKEA. Met veel plezier  
en vakmanschap realiseren wij dagelijks tal van  
keukenprojecten waar onze klanten blij van worden. 

KEUKEN  
INMETER 

Op de afdeling planning komt alles 

samen. De wensen van onze klanten 

moeten door onze vakkundige  

monteurs worden uitgevoerd en dan  

is een perfecte planning essentieel.  
 
 

Als teammanager keukenplanning geef je leiding  
over onze planafdeling en sta je in nauw contact met  
de teammanager buitendienst.  
 
Je bent een zorgvuldige en betrouwbare ‘spin in het web’ 
en onze monteurs kunnen altijd bij jou terecht.   
Daarnaast ben je in staat zelfstandig de procedures op 
te volgen om de communicatie met onze opdrachtgevers 
soepel te laten verlopen. 
 
Wat vragen we van jou? 
Vanzelfsprekend kun je goed plannen en organiseren,  
ben je technisch onderlegd, heb je kennis van  
keukens, wil je graag samenwerken en anderen  
motiveren en kun je gestructureerd werken. 

 TEAM MANAGER
Voor haar afdeling planning is All-Om op zoek naar een

Connect Products B.V.
Duurzaamheidsring 220 
4231 EX Meerkerk 
Nederland

info@connectproducts.nl
+31 (0)183 731 400 
www.connectproducts.nl

Betrouwbare 
topkwaliteit voor 
professionals

Let’s Connect!

Seal-it® Hoogwaardige kitten, lijmen, 
PU-schuimen en toebehoren.

Burgstraat 9 • 4201 AA Gorinchem • E info@sevenhuysen.eu 

www.sevenhuysen.eu

Uw pensioen
inzichtelijk en 

begrijpelijk



Na veel tegenslag in het professionele voetbal 
vindt Redouan El Hankouri rust in de polder

Redouan El Hankouri heeft in 
de polder, bij SteDoCo, eindelijk 
rust gevonden. Geen zorgen 
over blessures, want de voorma-
lig prof heeft al teveel meege-
maakt. Zijn contractverlenging 
duurde slechts een paar minu-
ten. Hij wil niets liever dan bij 
SteDoCo écht iets neerzetten. 

Tekst: Wout Pluijmert
Foto: Jan Noorlandt

Redouan El Hankouri groeide op in 
Rotterdam-Zuid. De grote talenten 
komen terecht bij het opleidings-
instituut van Spartaan’20 aan de 
Oldegaarde. El Hankouri kreeg zijn 
vervolgopleiding op Woudestein bij 
Excelsior. In de jeugdelftallen was 
hij een echte leider. Hij werd al eens 
geselecteerd voor Oranje onder 16. 
Hij was 17 jaar toen hij bij Excelsior 
in het eerste elftal debuteerde tegen 
NAC. Het leverde hem een tweejarig 
contract op en een uitnodiging van 
de Marokkaanse bond voor Ma-
rokko onder 20. ,,Was een mooie 
ervaring, ik heb er enkele wedstrij-
den gespeeld.” Meteen volgde de 
eerste grote tegenslag. Een maand 
na het tekenen van zijn contract 

bij Excelsior, scheurde hij in juli zijn 
meniscus. Het is het begin van een 
horrorverhaal. ,,Het leek volgens 
de artsen wel mee te vallen. Er was 
geen operatie noodzakelijk. Na 
twaalf weken optrainen kon ik weer 
voetballen, dacht men. Dat liep even 
anders want na zes weken was het 
weer mis en was er geen andere op-
tie dan te opereren.” Opnieuw werd 

hem een relatief korte revalidatie in 
het vooruitzicht gesteld. ,,Maar elke 
keer kreeg ik een terugslag. Die knie 
bleef maar dik worden. Niemand 
had er een verklaring voor. Maar ik 
wilde voetballen.” Er volgde na een 
scheur in de meniscus een tweede 
operatie. ,,Het heeft in totaal ze-
ventien maanden geduurd voor ik 
volledig trainingsfi t was.”

Droom
Hoeveel tegenslag kan een jonge 
voetballer hebben? ,,Iedereen die 
succes wil hebben, krijgt tegensla-
gen op zijn pad. Ik ben moslim en 
wij zeggen altijd ‘alles gebeurt met 
een reden’. Dit maakt mij sterker”, 
vertelt de nu 22-jarige El Hankouri. 
Natuurlijk waren er twijfels. ,,Ik 
dacht op een moment: als ik iedere 
keer zo veel tegenslag heb, is het 
een keer mooi geweest. Ik heb m’n 
havo afgerond, dus ik zou ook terug 
naar school kunnen. Maar dat was 
geen optie. Mijn doel was profvoet-
baller worden. Mijn droom viel uit-
een. Ik had geen club. Kon nergens 
meetrainen. Ja, met wat jongens die 
ook geen club hadden trainde ik om 
toch het gevoel te houden.” Uitein-
delijk ben ik daardoor bij Excelsior 
Maassluis beland, toch het derde 
niveau van Nederland.” Ook daar 
volgde een tegenslag. ,,Juist toen 
ik wedstrijdfi t was, scheurde ik een 
hamstring. Dat betekende voor mij 
meteen het einde in Maassluis.” 

Hoornaar
Redouan El Hankouri ging op zoek 
naar een club waar hij kon aanslui-
ten. Op 14 juni 2022, een paar uur 

voor het sluiten van de overschrij-
vingstermijn, volgde de overschrij-
ving naar SteDoCo. ,,Het lijntje 
liep via André Hoekstra, assistent-
trainer in Hoornaar, die ik goed ken 
uit mijn lange periode bij Excelsior. 
Na een gesprek met hoofdtrainer 
Rick Adjei heb ik snel besloten de 
overstap te maken.” Voor El Han-
kouri was alles nieuw. Het toeval 
wilde dat ook voormalig Excelsior-
doelman Maarten de Fockert voor 
SteDoCo had gekozen. 

,,Van Maarten hoorde ik voor het 
eerst de naam van SteDoCo vallen. 
Ik ken de club inmiddels goed. Ik 
denk dat ik voor alle spelers mag 
spreken als ik vaststel dat dit een 
uitstekend georganiseerde ver-
eniging is. Het ontbreekt ons aan 
niets. Voor mijzelf sprekend: sinds 
ik een contract heb bij een club, 
ben ik niet zo gelukkig geweest als 
nu.” Via invalbeurten heeft El Han-
kouri aangetoond een vaste basis-
speler te zijn. ,,Heel jammer dat wij 
van twee laaggeklasseerde ploegen 
verloren, anders deden wij nu nog 
mee voor de titel. In deze competi-
tie is wel echt alles mogelijk. Ik zie 
kansen om de play-offs te halen.”

Eindelijk heeft Redouan El Hankouri aan de Groeneweg in Hoornaar zijn 
club gevonden

De lange voetbalreis van Elvio:
van PSV via Ierland, Kozakken Boys naar SteDoCo

In juli 2022 sloot bij SteDoCo 
een kleine geblokte aanvaller 
aan. Het is Elvio van Overbeek 
(29) die in Angola in de pro-
vinciestad Buco-Zau als Elvio 
Do Rosario werd geboren. Hij 
vluchtte op zijn zevende met 
zijn drie oudere zussen naar 
Nederland, hun beide ouders 
werden vermoord tijdens de 
burgeroorlog. 

Tekst: Wout Pluijmert
Foto: Jan Noorlandt

Elvio van Overbeek kwam in het 
kielzog van zijn trainer bij Ko-
zakken Boys, naar SteDoCo. Rick 
Adjei had met Van Overbeek 
een aantal maanden met veel 
plezier gewerkt. Van Overbeek: 
,,Ik heb daar zonder een vorm 
van beloning gespeeld. Ik stapte 
pas half oktober in en het bud-
get was op. Ik vond het niet erg, 
want het plezier in het spelletje 
stond voor mij voorop.” Kozak-
ken Boys heeft in het lange 
seizoen waarin het pas half juni 
aan degradatie ontsnapte, veel 
plezier van de taakbewuste vleu-
gelspeler gehad. “Mij werd in 
januari wel verteld dat er in het 
nieuwe seizoen geen plaats voor 
mij was. Later kwam er wel een 

opening, maar toen had ik al 
voor twee seizoenen bij SteDoCo 
gekozen. Van die keuze heb ik 
geen moment spijt gehad.”

Adoptie
Terug naar 2001. In Nederland 
lachte het geluk Van Overbeek 
toe. In Angola trapte hij al eens 
tegen een bal, maar bij WSC 
Waalwijk bleek hij een talent. 

Dongenaar Luke van Overbeek 
werd zijn eerste vriendje en zijn 
ouders adopteerden de kleine 
Elvio op 12-jarige leeftijd. Sinds-
dien heeft hij de naamskoppe-
ling Van Overbeek. Via WSC en 
overbuurman RKC kwam hij op 
13-jarige leeftijd bij PSV terecht. 
Hij werd voor het grootste deel 
bij PSV op De Herdgang opge-
leid. Daar groeide Van Overbeek 

op met grote namen als Mem-
phis Depay en Zakaria Labyad. 
Go Ahead Eagles was vervolgens 
de club waar hij wel speeltijd 
kreeg. ,,Ik speelde daar voor 
promotie. Dat lukte uit tegen De 
Graafschap.” Met de entree in 
de eredivisie ging in Deventer de 
geldkraan open. De club haalde 
andere spelers. Van Overbeek 
kwam op de bank en werd ver-
huurd aan De Graafschap. ,,Daar 
had ik twee goede seizoenen. 
In het tweede jaar, met de 
komst van trainer Henk de Jong, 
bloeide ik op. Hij was voor mij 
als een vaderfi guur.” Ook met 
De Graafschap promoveerde 
Van Overbeek naar de eredivi-
sie. ,,Opnieuw op een platte kar. 
Eerste keer in Deventer naar De 
Brink, twee jaar later in Doe-
tinchem ook een mooi rondje. 
Met twee clubs gepromoveerd. 
Terugkijkend is dat wel bijzon-
der.”

Glentoran
Zijn contract liep af en na ge-
ruime tijd meldde Telstar zich. 
Met trainer Mike Snoei had 
Van Overbeek echter geen klik. 
Hij vertrok naar Noord-Ierland, 
waar Glentoran FC zijn club 
werd. ,,Daar speelde ik echt alles 

en vaak voor 10.000 toeschou-
wers. Ik heb er een prachtig 
seizoen gehad en ben belangrijk 
geweest voor het team. On-
danks corona speelden wij de 
bekerfi nale en wonnen.” Van 
Overbeek kon in Noord-Ierland 
blijven. ,,Ook had ik contact met 
Larne FC, een topclub in Noord-
Ierland, maar besloot samen 
met mijn vrouw, naar Nederland 
terug te keren. Ik zou tekenen 
bij De Treffers. Op dat moment, 
het was oktober 2020, legde co-
rona alles stil. Ik heb vervolgens 
alleen maar getraind en nooit 
een wedstrijd in Groesbeek 
gespeeld.” Uiteindelijk meldde 
Larne FC zich opnieuw. Een club 
die net als Feyenoord in de Con-
ference League ging spelen. ,,De 
trainer wilde mij er heel graag 
bij hebben. Alles was rond en ik 
heb De Treffers afgezegd. Mijn 
vrouw had al werk in Larne nabij 
Belfast. Maar door de Brexit 
ging het contract niet door.” 
Opnieuw zat Van Overbeek 
zonder club, totdat hij via zijn 
voormalige voetbalmaat bij Go 
Ahead Eagles, Norichio Nieveld 
- hij speelt nu bij Papendrecht 
- bij de Werkendamse tweede-
divisionist Kozakken Boys werd 
binnengeloodst

Elvio van Overbeek krijgt van SteDoCo-trainer Rick Adjei zijn 
minuten

www.fraimworks.nl
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Scoren met
een zeer

lage premie
voor uw

autoverzekering
De schadevrije jaren van
Uw autoverzekering zijn

geld waard.

Wat betekent dit voor U.....?

Informeer geheel vrijblijvend:
0183 - 63 53 66

Voor een persoonlijk
en gedegen advies.

Linders Assurantie Centrum
Burgstraat 30 4201 AC Gorinchem Telefoon (0183) 63 53 66
hein@lindersassurantie.nl • www.lindersassurantie.nl

Dampack International BV
Calandstraat 22 • 4251 NZ  Werkendam

Tel.: +31 (0)183 – 631 799 • Fax.: +31 (0)183 – 631 955Tel.: +31 (0)183 – 631 799  Fax.: +31 (0)183 – 631 955

www.dampack.nl

VOOR ADVIES EN

REALISATIE IN

RAAMDECORATIE

Bullekeslaan 8 • 4203 NH Gorinchem • T (0183) 638115 • F (0183) 638120
E info@vroongordijnenatelier.nl •I www. vroongordijnenatelier.nl

• Rolgordijnen/Plisse/
 Lamellen
• Gordijnen
• Gordijnen op ringen
• Vitrage
• Vouwgordijnen/Blinds

• sfeervol à la carte 
restaurant voor lunch

 of  diner

• 7 dagen per week open 

v.a. 11.00 u

• ideaal voor gezelschap-

pen tot 30 pers.

• gezellig overdekt
 (verwarmd) terras

•  Kleine gezelschappen
 v.a 30 pers.
•  Bruiloften & partijen
•  Bedrijfsfeesten & presentaties
•  Recepties
•  Grote gezelschappen
 tot 350 pers.
•  Jubilea & andere
 feestelijkheden

  HAGEMEIJER 
TWEEWIELERS

 Gildenweg 121-123 • GORINCHEM 
Internet: www.hagemeijer.nl

Tel. 0183-633008

GRATISGRATIS
HAAL- EN BRENGSERVICE 

Grote 
collectie 

FIETSEN 
&

SCOOTERS 

alle bekende 
merken

op voorraad!

             Scoor eens een fi ets of scooter
   bij Hagemeijer Tweewielers!

G r o t e  M a r k t   4 2 0 1  E A  G o r i n c h e m
0 1 8 3  6 3 8  8 8 0

Bij ons kunt u altijd terecht voor een uitgebreide maaltijd, een lichte lunch, een borrel met 
collega’s of voor een gezellige high-tea met vriendinnen. De Hoofdwacht is er voor iedereen! 

LEKKER
BEZIG!

Dé lekker en
verantwoorde keuze

in de kantine

De kantine is het hart van de sportclub. Iedereen komt er samen om te genieten van een hapje en een drankje. Met het Lekker Bezig programma willen 
we van de kantine niet alleen een gezellige, maar ook een gezonde plek maken. Lekker Bezig staat voor niets verbieden maar een gezonde keuze bieden. 
Meld jouw vereniging aan op www.sligro.nl/lekkerbezig en ontvang praktische handvaten om met verantwoorde altenatieven aan de slag te gaan.

sligro.nl/lekkerbezig
Sligro Gorinchem  www.sligro.nl
Techniekweg 8  facebook: @ sligrogorinchem
4207 HD Gorinchem 0183622072

Ona� ankelijk
en deskundig

hypotheekadvies

Havendijk 2, 4201 XA Gorinchem   |   0183 - 89 30 10
hypotheekshop.nl/gorinchem

Flexibel en snel!



Import Amsterdammer Mauritsio Helstone woont in 
Brabant maar voetbalt voor Unitas (zo) 

Mauritsio Helstone heeft al een 
voetballeven achter de rug en 
behoort nu tot de kern van spe-
lers die het bij Unitas (zo.) goed 
doet. De kledingontwerper gaat 
spannende tijden tegemoet. De 
geboorte van het tweede kindje 
is nabij en met Unitas speelt hij 
zich vrijwel zeker veilig.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto: Jan Noorlandt

Een paar dagen nadat Mauritsio 
Helstone zijn verhaal vertelde, leek 
hij voor Unitas een doelpunt op zijn 
naam te zetten. Tegen OJC/Rosma-
len haalde de inwoner van Rijen 
diagonaal uit. De bal ging tegen het 
net, maar de treffer kwam niet op 
zijn naam omdat zijn tegenstander, 
Lex van Dijk, de bal had getou-
cheerd. Het werd dus een eigen 
doelpunt. ,,Jammer, maar iedereen 
kon toch zien dat de bal door mij 
was binnengeschoten. Overigens 
behoort OJC tot de tegenstanders 
waar wij graag van winnen.”
Mauritsio Helstone werd op 8 
september 1991 in Paramaribo 
(Suriname) geboren. Hij vierde voor 
het eerst een verjaardag in Neder-
land toen hij vijf werd. Hij groeide 
op in Amsterdam-Zuidoost. ,,Daar 
ging ik op jonge leeftijd voetballen 

voor SV Amstelland. Het sportpark 
ligt naast de Johan Cruyff Arena. Ik 
ben even gestopt met voetballen, 
want ik was ook wedstrijdzwemmer. 
In die periode won ik regelmatig 
wedstrijden in de regionale baden.” 

Op 16-jarige leeftijd lonkte toch de 
bal weer en koos Helstone voor FC 
Diemen. Hij bleek een talent want 
hij kwam op 20-jarige leeftijd zelfs 
bij de selectie van Amsterdams 
bekendste amateurclub AFC (Am-

sterdamsche Football Club) gelegen 
aan de Zuidas. De club speelt op de 
duurste ondergrond van Neder-
land en mogelijk ver daarbuiten. 
De waarde van het AFC-sportpak 
Goed Genoeg wordt geschat op een 
miljard euro! Het hoofdveld wordt 
omgeven door de chique hoofdkan-
toren van consultancybureau Ernst & 
Young, ABN Amro en het pand van 
private bank Van Lanschot Kempen. 
Het is een deftig decor. Het heeft 
iets bijzonders dat dit sportpark nog 
niet is geweken voor het grootka-
pitaal.” Kozakken Boys speelt hier 
haar competitiewedstrijd in de Jack’s 
League.
Helstone maakte de overstap naar 
Hollandia in Hoorn, om nog even 
voor het kleine HBOK (Het Begon 
Op Klompen), dat in de eerste 
klasse uitkwam, te spelen. Uitein-
delijk kwam hij uit bij AFC (za.). ,,Ik 
kende daar nog spelers waarmee ik 
eerder bij AFC op zondag speelde. 
Wij promoveerden twee keer en ik 
speelde er een seizoen in de hoofd-
klasse.” Mauritsio Helstone kreeg 
een Brabantse vriendin waarna 
het eerste kindje, zoon Mauro Jr. 
werd geboren. ,,Zij heeft het nog 
even volgehouden in Amsterdam, 
maar wilde toch graag terug naar 
Rijen. Daar woont ze weer in de 
buurt van haar ouders en familie. Ik 

vond het prima. Wij wonen er nu 
een jaar of vier met veel plezier. Ik 
kwam natuurlijk in een heel andere 
wereld terecht. Ik groeide op in 
Amsterdam, maar Rijen is ook leuk 
wonen.”
Voetballend koos Helstone voor 
het nabijgelegen Dongen, dat op 
niveau in de derde divisie uitkomt. 
In 2022 kwam hij naar Unitas. Op 
dit moment is hij ‘de nummer tien’ 
en geeft hij zijn assists richting 
topscorer Robert Mutzers, die dit 
seizoen richting de 25 doelpunten 
gaat. Samen met Mutzers rijdt hij 
vier keer per week naar Gorinchem 
voor de trainingen en de wedstrijd. 
,,Robert keert in juli terug naar 
Dongen. Jammer, want wij gaan zijn 
doelpunten missen.”
Mauritsio Helstone werkt nu bij 
Cool Blue, maar voorheen had hij 
een interessante kledingwebshop. 
Hij ontwerpt herenkleding en 
bijzondere petjes. ,,Ik ga die busi-
ness wel weer opzetten. Daar ligt 
mogelijk wel mijn toekomst.” Het 
zijn spannende tijden voor het gezin 
Helstone, want de nu ruim 2-jarige 
Mauro Jr. verwacht er in juli een 
broertje bij. ,,Bovendien mag ik nog 
een jaartje blijven bij Unitas, waar ik 
het uitstekend naar mijn zin heb. Na 
de overwinning bij TOGB mogen wij 
ons vrijwel zeker veilig voelen.”

Mauritsio Helstone was in Amsterdam een hele meneer maar voelt zich nu 
thuis bij Unitas

Optimistische Esey Kifl om sluit niet uit dat Unitas 
naar Jack’s League promoveert

Esey Kifl om is Eritreeër maar 
voelt zich thuis in deze regio. 
Na een bizarre reis streek Kifl om 
met het nationale team van 
Eritrea neer in Gorinchem. Hij 
behoorde tot de betere voetbal-
lers en speelt tot nu vooral op 
divisieniveau. Nu is hij de rots in 
de verdediging bij Unitas. 

Tekst: Wout Pluijmert
Foto: Jan Noorlandt

Nog even in vogelvlucht. Eritrea 
speelde in 2012 onder de naam 
The Read Sea Boys in Kampala 
(Uganda) tegen Malawi en ver-
loor met 3-2. Daarna vluchtte 
het complete team weg uit 
Afrika. Via Roemenië kwamen 
zij twee jaar later in Gorinchem 
terecht. Esey Kifl om en het 
hele voormalig nationale team 
begonnen in Nederland met 
trainen en voetballen. ,,Ik denk 
dat wij zo’n vijftig wedstrijden 
hebben gespeeld en zelden 
verloren”, vertelt Kifl om.
De komst van het complete nati-
onale team van Eritrea kreeg in 
2014 internationale aandacht. 
Alle grote kranten berichtten 
erover. The New York Times 
kwam zelfs naar Gorinchem. 

De VPRO volgde het team een 
jaar en kwam met een indruk-
wekkende documentaire. De 
inmiddels 29-jarige Kifl om: ,,Het 
voetballen in Nederland heeft 
ons geweldig geholpen hier 
te integreren. Wij hebben hier 
onze vrienden, spreken de taal 
en hebben werk.’’
Op 15 maart 2015 speelde het 
Dutch Soccer Team (DST) Eritrea 
zijn laatste wedstrijd. Daarna 
waaierden de betere spelers uit 
naar Kozakken Boys, SteDoCo 
en Unitas. Een deel meldde 
zich bij SVW en later gingen er 
spelers naar Schelluinen. Esey 
Kifl om - zijn weelderige haar-
bos is fl ink gekortwiekt - koos 
voor vier jaar SteDoCo en ging 
daarna naar Unitas, om ver-
volgens voor twee jaar IFC te 
kiezen. Nu is hij terug bij Unitas. 
,,Ik heb eigenlijk alleen maar 
successen meegemaakt. Met 
SteDoCo werd ik kampioen in 
de hoofdklasse en met Unitas 
promoveerde ik twee keer. IFC 
volg ik nog altijd nauwgezet. 
Zij hebben het zondagvoetbal 
achter zich gelaten en zijn op de 
zaterdag op het laagste niveau 
verder gegaan. Onlangs werden 
zij voor het tweede seizoen 

achtereen kampioen. Zij worden 
nu tweedeklasser, maar dat zal 
niet het plafond zijn. Zij hebben 
goede spelers en zullen volgend 
seizoen weer meedoen om de 
prijzen.”
Esey Kifl om woont inmiddels 
in Alblasserdam en werkt als 
chauffeur bij een bedrijf in Wer-
kendam. ,,Leuk werk, ik doe het 
dagelijks met veel plezier.”
Unitas is ‘zijn thuis’. Bij elkaar 

speelt hij er nu vijf jaar en de 
vaste centrale verdediger heeft 
al verlengd tot 2024. ,,Wij heb-
ben echt een leuk team. Veel 
goede jonge spelers. Jammer 
dat er veel blessures en schor-
singen zijn. Daardoor missen 
wij vaak spelers. Voor de trainer 
is dat niet altijd even gemak-
kelijk.” Kifl om kijkt al uit naar 
de nieuwe indeling voor het 
seizoen 2023-2024. Leuk dat 

het een mix van zaterdag- en 
zondagclubs wordt. Hopelijk 
blijven ASWH en SteDoCo in de 
derde divisie, dan hebben wij er 
een paar prachtige derby’s bij. 
Dat is goed voor de publieke 
belangstelling. Het valt niet 
mee om op zondag veel publiek 
naar ons sportpark Molenvliet 
te lokken.”
Esey Kifl om is super optimis-
tisch. Hij pakt na de overwin-
ning op TOGB de stand erbij. 
,,Wij zijn beslist niet kansloos in 
periode drie. Als wij die winnen 
gaan wij de nacompetitie in en 
wie weet wat er dan mogelijk 
is. Mogelijk keert Unitas terug 
naar de landelijke top.”

Bij Unitas zijn al de nodige 
mutaties bekend. Gaan: Ke-
vin Cornet (Be Ready), Omar 
Boulamhayan (SteDoCo), Daniel 
Alexander Walu (SVW), Robert 
Mutzers (Dongen), Yohannes 
Tilahun (obk.), Loic van Prooijen 
(Sliedrecht), Ronald Vlot (Nieuw-
Lekkerland).
Komen: Kevin Nikolov (Nivo 
Sparta), Boris Pijlman (Sleeuwijk), 
Giannique de Vulder (Kozakken 
Boys), Noam van Wijk, Shaquille 
Codrington (beiden Unitas-zat.).

Superpositieve Esey Kifl om ziet kansen om met Unitas naar de Jack’s 
League te gaan
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Sport Medisch Adviescentrum
Midden-Rivierengebied 
Sportspreekuur, locatie Beatrixziekenhuis 

Blessurebehandeling • Gezondheidsklachten bij sport 
Preventief sportmedisch onderzoek • Deskundige begeleiding

Spreekuur:
Volgens afspraak op vrijdag van 9.00 tot 15.00 uur.  
 
Groot sportmedisch onderzoek:  
Dinsdag- en woensdagavonden: Beatrixziekenhuis in Gorinchem  
 
De preventieve en gerichte sportmedische onderzoeken zonder fi etstest
kunnen ook tijdens de spreekuren overdag. 
 
Afspraak maken 
Voor een afspraak kunt u op vrijdag rechtstreeks bellen met het
Sport Medisch Adviescentrum. Zij zijn bereikbaar van 8.30 tot 16.30 uur 
via telefoonnummer (0183) 64 4671 of via de mail: sportgeneeskunde@rivas.nl.        www.smagorinchem.nl



Denzel Libretto: ‘Ik hoor tegenstanders
vaak zeggen: let op die linksback’

SVW beleeft een zwaar seizoen 
in de eerste klasse, maar Denzel 
Libretto (28) geniet desondanks 
toch van het niveau waarop hij 
speelt. Dat volgend seizoen mo-
gelijk de tweede klasse wacht, 
daar wil hij het liefst nog niet 
aan denken.

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

Het is zaterdag 1 april en SVW heeft 
net het cruciale duel met Sliedrecht 
verloren (1-0). Degradatiezorgen 
nemen daarmee verder toe voor de 
Streepjes. Na afl oop maken broers 
Denzel en Jamiro Libretto een praat-
je met hun vader. Gebroederlijk, 
ondanks het feit dat de 23-jarige 
Jamiro zojuist zijn vijf jaar oudere 
broer heeft geklopt. Het is een fraai 
familieplaatje.

Denzel komt dan ook uit een echte 
voetbalfamilie met ook nog een 
oudere broer die bij RKC in de jeugd 
speelde. Vader Libretto voetbalde 
altijd bij Unitas, waar Denzel zelf 
ook begon. ,,Mijn broer heeft 
helemaal niets meer met voetbal en 
mijn vader raakte geblesseerd toen 
hij de stap naar de senioren maakte. 
Hij scheurde zijn kruisband en heeft 
nooit meer kunnen voetballen. 
Die knie is wel een familiedingetje. 
Jamiro heeft ook zijn kruisband 
gescheurd en ik loop zelf ook vaak 

te tobben met mijn knie”, vertelt 
Denzel.

Jamiro is dus Denzels jongere 
broertje die in de jeugd onder meer 
bij Sparta speelde en momenteel 
bij Sliedrecht speelt. ,,We willen 
heel graag weer samen spelen en 
dat gaat op korte termijn ook wel 

gebeuren”, zegt Denzel overtuigd. 
Ze speelden al samen bij Unitas en 
ook bij Altena achtervolgde Jamiro 
zijn oudere broer. ,,Ik probeer Jamiro 
elk jaar naar SVW te halen, maar hij 
maakt steeds andere keuzes”, zegt 
Denzel lachend. 
Hun trotse vader komt trouw elke 
wedstrijd kijken en ook daarom 

willen ze graag samen in één team 
spelen. ,,We spelen nu op dezelfde 
tijden dus als ik thuis speel, komt hij 
naar mij en als Jamiro thuis speelt 
naar hem. Hij zegt ook steeds: ‘Ga 
lekker samen voetballen, dat is voor 
mij ook makkelijker, haha’.”

SVW
Als het aan Denzel ligt, voetbalt hij 
volgend seizoen met zijn broertje bij 
SVW. Ook als dat in de tweede klas-
se is. Een niveau waarvan hij vindt 
dat zijn broertje er eigenlijk niet op 
thuishoort. ,,Ondanks zijn blessures 
had ik nog wel verwacht dat hij 
in de Derde of Tweede Divisie zou 
gaan spelen. Ik weet dat hij dat kan. 
Maar hij is ook pas 23, misschien 
gaat hij die stap alsnog maken”, 
aldus Denzel, die zelf eigenlijk ook 
niet veel lager dan de eerste klasse 
wil voetballen. ,,Veel mensen zeg-
gen dat ik misschien nog een stapje 
hogerop kan, maar die ambitie heb 
ik niet. Ik wil lekker in Gorinchem 
met mijn vrienden spelen.”

Zo’n beetje wekelijks ontvangt Den-
zel complimenten, ook van tegen-
standers. ,,Ik hoor vaak tegenstan-
ders zeggen: ‘Let op die linksback’. 
Het gaat dit seizoen wat minder, 
maar ik speel wel goede wedstrij-
den. Het is ook leuker als je meer 
wordt uitgedaagd en ik zou echt 
balen als we tweede klasse gaan 
spelen. Daar was ik alleen maar aan 

het aanvallen en had ik niet echt 
een directe tegenstander waar je 
je druk om hoefde te maken. In de 
eerste klasse word je soms de hele 
week gek gemaakt over een buiten-
speler en dan heb je die op zaterdag 
gewoon in je broekzak. Dat geeft 
voldoening. Dus ja, hopelijk blijven 
we erin. Ook vanwege de velden. 
We hebben nu bijna alleen maar 
kunstgras. Vorig jaar werden we 
kampioen, maar verloren we met 
3-0 bij Wilhelmina’26, mede van-
wege de omstandigheden daar. Dat 
is wel iets waar ik tegenop zie.”

Desondanks is Denzel, inmiddels al 
dertien maanden vader van dochter-
tje Zaila, niet van plan weg te gaan. 
,,De sfeer is goed ondanks de resul-
taten en voetbal blijft een hobby van 
me die ik de laatste jaren nog meer 
ben gaan waarderen. Je hebt het 
druk met werk, je gezinnetje, dan 
is voetbal een heerlijke uitlaatklep”, 
aldus Denzel, die zelf goed zijn best 
doet om van SVW een nog beter 
team te maken. Zo komt goede 
vriend Remco van Liere als doelman 
naar de club. ,,Ik wil bij SVW blijven, 
want hier voetbal ik met mijn vrien-
den en ik wil een zo goed mogelijk 
team. Dus ik probeer zo toch wat 
versterkingen te regelen.” 

En Jamiro? ,,Ik heb die gast al zo 
vaak gevraagd. Hij kijkt maar”, 
besluit hij lachend.

Denzel Libretto: ‘Ik probeer mijn broertje elk jaar naar SVW te halen’

Dustin van Bezooijen, nu écht zijn laatste seizoen?
Keeper, assistent-trainer, be-
stuurslid. Hij zet nog net de 
cornervlaggen niet neer. Er is 
eigenlijk niets bij SVW wat Dus-
tin van Bezooijen (30) niet is of 
is geweest. Na dit seizoen bergt 
hij zijn keepershandschoenen 
echter op. Al dacht hij dat voor 
aanvang van dit seizoen ook. 

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

,,Wat ik doe bij SVW? Ja, wat niet”, 
zegt Dustin lachend. ,,Sinds vorig 
jaar ben ik bestuurslid en dit seizoen 
ben ik eigenlijk begonnen als assis-
tent-trainer van Tutu (Ndona, red.). 
Ik was gestopt met keepen, want 
we hadden met Onur Inan en Lex 
Kramers gewoon twee keepers. We 
promoveerden na het kampioen-
schap in de tweede klasse naar de 
eerste klasse en ik vond mezelf geen 
eerste klasse-keeper. Door assistent 
te zijn kon ik toch betrokken blijven 
bij de groep.”
Maar de nood riep. Onur raakte 
geblesseerd en stopte per direct. 
,,Dan ga je dus met één keeper de 
eerste klasse in, want vind maar 
een keeper midden in het seizoen”, 
vertelt Dustin. ,,Nou, toen heb ik 
toch maar de handschoenen weer 
aangetrokken.”

Toch liggen zijn ambities vooral nog 
op bestuurlijk vlak. Bij zaalvoetbal-
vereniging Jogadores CF combineer-
de hij bijna tien jaar lang de functie 
als doelman en bestuurslid ook al. 
,,Bij SVW wisten ze dat ik bestuur-
servaring had, maar dit is héél 
anders. Je hebt een jeugdafdeling, 
meerdere seniorenelftallen, contact 
met de gemeente, veel maatschap-
pelijke zaken. Het is echt niet te 
vergelijken.”

Dustin ziet dat SVW de laatste jaren 
in rustiger vaarwater is gekomen en 
dat de club ambitieus is. Zelf hoopt 
hij daaraan bij te kunnen dragen als 
lid van de sponsorcommissie. ,,We 
zijn qua sponsoring echt stappen 
aan het maken. Elk team heeft één 
of meerdere shirtsponsors de recla-
meborden raken vol en we organi-
seren ook sponsoravonden waarin 
we sponsors bedanken én nieuwe 
sponsors hopen te werven. 

We zijn heel erg in ontwikkeling en 
dat is ook belangrijk voor het eerste 
elftal als je structureel eerste klasse 
wil gaan spelen.”

Willen jullie dat?
,,Dat is wel het uitgangspunt. 
Je kan wel zeggen: lekker in die 
tweede klasse voetballen, maar je 

moet een uitdaging hebben. Het 
kan zijn dat we terugvallen naar 
de tweede klasse, maar dan willen 
we wel weer terug. Het is logisch 
dat het dit jaar lastig is als je vanuit 
het niets in deze eerste klasse vol 
fi nancieel geweld komt. Het verschil 
met de tweede klasse is gigantisch 
en we zijn qua club niet zo groot 

als bijvoorbeeld GJS dat we kunnen 
zeggen: we schuiven spelers van de 
jeugd of het tweede elftal door. Er 
werd in onze competitie nog ergens 
midden in het seizoen een rechts-
back van VVV-Venlo gehaald. Dan 
weet je wel wat het verschil is. Maar 
met beperkte middelen willen we 
die stappen wel maken.”

Dit is dus je laatste seizoen. Had er 
als keeper meer in het vat gezeten?
,,Weet ik niet. Zaalvoetbal was 
voor mij hetgeen wat telde. Daar 
kwamen mijn kwaliteiten beter naar 
voren. Ik ben een lijnkeeper. Ik ben 
op het veld nog weleens benaderd 
door LRC, maar ik geloofde niet 
dat ik op het veld de eerste klasse 
aankon. Op het veld ben ik sowieso 
geen volledig seizoen eerste keeper 
geweest. Ook door mijn schouder, 
die lag er elke keer naast. In de zaal 
kan ik prima mee in de Eerste Divi-
sie, maar op het veld… Maar ja, dit 
seizoen sta je dan toch in de eerste 
klasse tegen Bennekom te keepen. 
Dat zijn leuke dingen.”

Dus bestuurslid bij SVW, dat is 
jouw toekomst?
,,Ja, ik voel me hier enorm thuis. En 
we hebben voor volgend seizoen 
een nieuwe keeper dus in principe 
ben ik niet meer nodig. Al wil ik 
best nog een potje op de training 
keepen als het nodig is.”

En dan over een paar jaar voor-
zitter van SVW?
,,Haha, nee! Op de club zeggen ze 
dat ook al, maar dat lijkt me niets. 
Zet dat er maar in. Je moet je eigen 
kwaliteiten binnen een bestuur 
goed benutten.”

Dustin van Bezooijen: ‘Wat ik doe bij SVW? Ja, wat niet’

www.fraimworks.nl
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Lid worden? Business United GJS • Postbus 3093 • 4200 EB Gorinchem • E business@gjs-gorinchem.nl • I www.gjs-gorinchem.nl/business

Business United GJS (BUG) is de businessclub van én voor 
GJS. We zijn er vooral voor de leden van de vereniging. 
Daarnaast bieden we onze eigen leden een platform om 
zichzelf te profi leren aan elkaar en aan de (ouders van) leden 
van de GJS. Onze doelstelling is om de vereniging GJS in de 
breedste zin van het woord te faciliteren. Dat doen we door 
bijvoorbeeld trainingsmaterialen aan te schaff en. In deze 
periode spannen we ons in om de noodzakelijke uitbreiding en 
verduurzaming van het clubgebouw mogelijk te maken. 
De uitbreiding en bijbehorende werkzaamheden bestaan 
onder andere uit het realiseren van twee kleedkamers, de 
vervanging van de warmwatervoorziening en daar waar 
dat kan de verduurzaming van het clubgebouw. Daarnaast 
ondersteunen we primair het jeugdbeleidsplan en het vrouwen- 
en meisjesvoetbal binnen de vereniging. Wij doen méér dan 
alleen het ondersteunen van de vereniging. We bieden onze 

leden de gelegenheid om business-2-business te realiseren. 
Als Business United GJS, de naam zegt het al, bieden we 
een platform waarbij leden elkaar zowel zakelijk als in een 
ontspannen sfeer kunnen ontmoeten. Zo inventariseren we 
welke vragen er onder onze leden spelen. En wat we voor 
elkaar kunnen betekenen. Daarmee streven we naar een meer 
zakelijk karakter van de businessclub. En dat gaat verder dan 
alleen contactgegevens uitwisselen en vier tot zes keer per jaar 
deelnemen aan een leuk event. Met ons succesvol initiatief 
van het businessontbijt creëren we een ontspannen setting 
waarbij leden vragen en ideeën uitwisselen. Leden stellen een 
voor hun relevante actuele vraag en andere leden bekijken op 
welke manier zij daar invulling aan kunnen geven. Gemiddeld 
een twintigtal ondernemers komen bij elkaar en een ieder 
presenteert zich op z’n eigen manier onder het genot van een 
heerlijk ontbijt. Naast deze bijeenkomsten blijven we uiteraard 

jaarlijks vier tot zes leuke en gezellige uitjes organiseren. Van 
het bezoek aan een sportwedstrijd t/m de jaarlijkse befaamde 
fi etstocht. Met een wat meer zakelijk karakter hopen we nieuwe 
leden aan de businessclub te kunnen binden. Door elkaar 
op zakelijk gebied beter te leren kennen, creëren we een 
mogelijkheid van business-2-business. 

Een lidmaatschap geeft je toegang tot een interessant 
netwerk. Je ondersteunt daarnaast ook nog eens de grootste 
voetbalvereniging van Gorinchem. Door een grote variatie aan 
leden in ons netwerk zijn er altijd leden die jou als ondernemer 
kunnen bijstaan. Een kwalitatief sterke businessclub, daar 
streven we naar. Wil je met jouw onderneming ook lid worden 
van Business United GJS? 
Neem dan contact op met Ernö Kalmár (06-83792467) 
of stuur een e-mail naar business@gjs-gorinchem.nl.

BUSINESS UNITED GJS schot in de zaak

Business United GJS bestaat 15 jaar!
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Julien Dorrepaal: na drie kruisbandblessures
klaar voor de nacompetitie

Eén kruisbandblessure gun je al 
niemand, laat staan twee. Maar 
drie? Julien Dorrepaal (32) heeft 
zich nu voor de derde keer terug 
weten te knokken van een kruis-
bandblessure.

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

Het is vier jaar geleden dat Julien 
Dorrepaal in deze krant vertelde 
fi tter dan ooit te zijn. Na zijn eerste 
kruisbandblessure in 2009 en zijn 
tweede in 2012. Hij was gestopt 
met tellen als het ging om operaties 
aan zijn rechterknie. Kijkoperaties 
waren ‘ingreepjes’ geworden. ,,Ja, 
het is héél lang goed gegaan”, zegt 
hij nu, klaar om na zijn derde (!) 
revalidatie met GJS te schitteren in 
de nacompetitie voor promotie naar 
de eerste klasse.
De geschiedenis van Dorrepaal is in 
de wijde regio bekend. Als hij op het 
veld verschijnt, krijgt hij duimpjes 
omhoog. Zo van: ‘Top dat je er weer 
bent’. Zijn er spelers in de regio met 
een kruisbandblessure? Dan sturen 
ze Dorrepaal een berichtje. ,,Moet je 
opereren? Bij wie moet je revali-
deren? Dat soort dingen vragen 
ze dan”, vertelt de GJS’er. ,,Mijn 
advies? Het doel moet voor jezelf 
duidelijk zijn. Je moet er heel veel 
tijd en energie in steken. Dat is een 
grote uitdaging. Maar het is ook 

leuk om met andere patiënten te 
trainen. Met een goede begeleider 
is het niet alléén maar afzien.”

Ervaringsdeskundige of niet, toen hij 
het vorig jaar februari tegen Drecht-
streek wéér mis voelde gaan, dit 
keer voor het eerst in zijn linkerknie, 
knakte er ook bij Dorrepaal iets. ,,Ik 
kon wel janken. Ik kapte een speler 
uit en die schopte mijn standbeen 
weg. Je voelt meteen dat het mis is. 

Toen heb ik er in de rust naar laten 
kijken en ben nog aan de tweede 
helft begonnen, maar bij de eerste 
bal zakte ik meteen door mijn knie.”
In het Beatrixziekenhuis trokken 
ze maar weer het grote Julien 
Dorrepaal-archief open. ,,Ik wilde 
naar Dokter Nelis, maar die had niet 
direct tijd. Werd ik in eerste instantie 
weggestuurd met de boodschap 
dat het niet was afgescheurd, maar 
dat accepteerde ik niet. Ik wilde 

dat Dokter Nelis ernaar zou kijken. 
Nou, die legden de beelden van een 
vroegere MRI-scan naast die van nu 
en toen zagen we het. ‘Dat wordt 
weer opereren’.”

Was er verschil in jouw eerste 
reactie nu ten opzichte van de 
eerste keer?
,,Toen wist ik helemaal niet hoe 
of wat en laat je alles maar op je 
af komen. Ik werd toen met een 
ambulance afgevoerd omdat ik 
het uitschreeuwde van de pijn. Die 
wedstrijd tegen Almkerk werd zelfs 
gestaakt. Nu, tien jaar verder, zijn 
we veel bekender met dit soort bles-
sures. Ik ook”, zegt hij met gevoel 
voor understatement. 

Na de tweede keer zei je nooit 
nagedacht te hebben over stop-
pen met voetbal.
,,Nou, nu wel, kan ik je vertellen. 
Vooral omdat je ouder wordt. Je 
bent niet meer dat jonge talent 
van vroeger. Maar over opereren 
twijfelde ik niet. Dat is beter voor 
het gewricht en ik ben een bewe-
ger. Niet per se voor het voetbal, 
maar ook als ik een potje wil pa-
dellen, wil rennen met de hond of 
met mijn kinderen (Amélie en Da-
mián) wil spelen. Damián zit hier 
op GJS, ik vind het geweldig om 
met hem een balletje te trappen. 
Weer zelf in het eerste kunnen 

voetballen was slechts bijvangst op 
dat moment.”

Wat iedereen stiekem al dacht, is 
nu ook een feit. Zijn eerste minuten 
in GJS 1 zijn al gemaakt. Lachend: 
,,Je steekt er zó veel tijd en energie 
in. Op een gegeven moment krijg 
je weer vertrouwen in je lijf en ja, 
dan ga je na zes maanden toch aan 
voetballen denken. Dat blijft het 
mooiste wat er is.”

In de tussentijd werd GJS
periodekampioen. 
Ben je dan net zo blij?
,,Ja, zeker! Vroeger dacht ik: ik moet 
er zo snel mogelijk weer staan, anders 
gaat het ten koste van je clubje. Maar 
bijvoorbeeld Sjoerd en Guus Houd-
kamp doen het hartstikke goed. Dat 
gun ik ze ook. Het zijn leuke gasten. 
Sjoerd is een beetje zoals ik toen ik 18 
was. Dat onbesuisde, overal invliegen. 
Met gevaar voor eigen ledematen. 
Geweldig om te zien.”

Maar in de nacompetitie moeten 
ze wel weer even ophoepelen.
,,Voor mij zou het mooi zijn om in 
de nacompetitie aan de aftrap te 
verschijnen. Dan is het cirkeltje weer 
rond, maar ik vind het al leuk als ik 
een bijdrage zou kunnen leveren, in 
welke vorm dan ook. Ik ben blij dat 
ik weer zonder krukken binnen de 
lijnen kan staan.”

Julien Dorrepaal: ‘Ik kon wel janken’

Gebroeders Houdkamp in de voetsporen
van vader, en voormalig GJS-voorzitter

GJS heeft er weer twee: broertjes 
in het eerste elftal. Natuurlijk 
waren er voorheen de gebroeders 
Bos, nu zijn er de gebroeders 
Houdkamp. Guus (22) en Sjoerd 
(19) treden daarmee ook in de 
voetsporen van vader, en voor-
malig GJS-voorzitter, Frits en zijn 
broer Ernst. 

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

,,Wij hebben het al gedaan, nu jullie 
nog.” Dat kregen Guus en Sjoerd 
Houdkamp altijd te horen van vader 
Frits en oom Ernst. Zij speelden 
samen in de hoofdmacht van GJS en 
konden niet wachten tot er opvol-
ging kwam binnen de familie. 

De broertjes werden zo’n beetje ge-
boren met de geur van het GJS-veld. 
Hun ouderlijk huis, waar ze nog 
altijd wonen, grenst direct aan het 
trainingsveld. ,,Ja, ballen hoefden 
wij nooit zelf te kopen. Die werden 
vanzelf onze tuin ingeschoten”, 
zegt Guus lachend. Sjoerd: ,,Volgens 
mij stond ik eerder bij GJS inge-
schreven dan bij de gemeente.”
Het is wel duidelijk. GJS en de 
familie Houdkamp zijn nauw aan 

elkaar verbonden. Wedstrijden van 
hun vader? Alleen Guus, oudste van 
de twee, kan zich er vaag iets van 
herinneren. Sjoerd weet vooral dat 
hij - alleen óf met vrienden – stee-
vast op het GJS-veld te vinden was. 
,,Onze vrienden kwamen altijd naar 
ons toe. Fietsen in de tuin, even het 
bruggetje over, hekje over en lekker 
voetballen.”
Al snel stond ook de zaterdag in het 
teken van GJS in huize Houdkamp 

en naarmate de jaren vorderden, 
werd steeds vaker gezegd dat het 
toch wel erg leuk zou zijn als Guus 
en Sjoerd samen het eerste zouden 
halen. ,,M’n vader zei wel dat hij het 
mooi zou vinden en dat hij trots zou 
zijn, maar hij legde er geen druk op. 
Gelukkig is het ons gelukt”, vertelt 
Guus.
Nadat beide mannen al eerder hun 
debuut maakten, is het huidige 
seizoen het eerste seizoen waarin ze 

allebei een vaste kracht zijn. Waar 
Sjoerd direct doorstroomde vanuit de 
Onder-19, daar had Guus een langere 
aanloop nodig via het tweede. ,,Ik 
wilde gewoon minuten maken. Voor 
dit seizoen ben ik er weer vol voor 
gegaan en inmiddels heb ik mijn ba-
sisplek wel verdiend”, aldus Guus. 

Tijd voor complimenten. Zeg eens 
van elkaar waar jullie goed in zijn.
Sjoerd: ,,Guus kan goed koppen, is 
fysiek sterk, kan goed springen en 
kan een balletje inspelen.”
Guus knikt instemmend: ,,Je hoort 
het”, zegt hij lachend, waarna hij 
ook mooie woorden voor zijn broer-
tje over heeft: ,,Hij heeft veel door-
zettingsvermogen en kan rennen als 
een malle. Die kom je vijf keer tegen 
in het veld. Als ik zijn loopvermogen 
toch eens had gehad…”
Sjoerd lacht: ,,Ik heb vroeger als 
kind veel heen en weer gerend. Dat 
zit er dan blijkbaar toch in. Ik zou 
dan juist graag zijn fysiek en visie 
willen hebben, al wordt het wel 
beter.” 
Guus knikt: ,,Soms moet Sjoerd 
meer rust aan de bal houden, iets 
meer het overzicht bewaren.”
Sjoerd: ,,En jij moet soms specifi eker 
coachen.”

Ook bij de club vindt iedereen het 
leuk dat de broers samen in GJS 1 
staan. ,,Ik krijg heel vaak te horen: 
‘Lekker gespeeld hoor met je broer’. 
Of kinderen die naar je staan te 
schreeuwen. Dat is wel leuk”, vertelt 
Sjoerd, die inmiddels als rechtsback 
speelt. De plek waar nota bene eerst 
Guus stond. Die schoof op naar het 
midden toen Sjors Hendriks daar 
geblesseerd wegviel. Met Houd-
kamp en Houdkamp sleepte GJS 
de periodetitel binnen. Maar hoe 
moet dat straks als Hendriks weer 
terug is? ,,We zeggen weleens: ‘Doe 
maar rustig aan hoor’. Want ja, die 
nacompetitie, die wil je spelen”, 
aldus Guus. 
Sjoerd: ,,Sjors, maar ook Julien 
(Dorrepaal, red.), die rechtsback kan 
en bijna terug is, zijn jongens waar 
je dat tegen kan zeggen. Ze geven 
ons ook tips. Als je iets goed hebt 
gedaan zeggen ze het, maar ook als 
iets beter kan. Ze gunnen het ons 
ook wel, denk ik. Misschien juist 
omdat we jongens van GJS zijn.”

Toch is Guus vastberaden: ,,Ik wil 
alles spelen, het liefst samen natuur-
lijk. Maar als Sjors terug is en het 
gaat tussen mij en Sjoerd. Ja, dan 
wil ik hem er wel uit spelen…”

Sjoerd (links) en Guus Houdkamp: ‘Gelukkig is het ons gelukt’
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Wij zijn Jos Werkt B.V. en zijn er als uitzendbureau in Gorinchem om met 
jou op zoek te gaan naar een passende baan in de regio! We kijken 

samen naar je vaardigheden en waar de kansen voor je liggen. Het is 
belangrijk dat je op je plek zit en jezelf kan blijven ontwikkelen bij een 

bedrijf en baan wat bij je past. Dus stap gezellig bij ons binnen of 
solliciteer direct op een van onze uitdagende vacatures!  
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Na 15 jaar gaan de kicksen aan de wilgen
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Woudrichem – Yoeri Duyzer houdt het 
voor gezien. Als broekie debuteerde de 
aanvaller op zestienjarige leeftijd, in een 
vriendschappelijke pot in de hoofdmacht 
van toen nog eersteklasser Schelluinen. 
Anno nu is hij bezig aan zijn laatste wed-
strijden op Het Bolwerk.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Tenminste in het eerste elftal. Ik heb altijd 
gezegd dat ik helemaal zou stoppen, want 
eigenlijk ben ik te fanatiek om in een lager 
elftal te gaan ballen. Maar vandaag de dag 
kan ik het redelijk van mij afzetten. Natuurlijk 
is het waardeloos als je hebt verloren en 
teleurgesteld het veld afl oopt. Het is 
veel leuker om na afl oop in de 
kantine een biertje te krijgen 
en een schouderklopje 
te ontvangen, dan 
mopperende 
en zelfs 

zwijgende 
supporters te 

ontmoeten. 
Soms ook terecht, want 
van zo’n wanprestatie als 
tegen Altena onlangs word je niet vrolijk. 
Verliezen op die manier is nooit leuk, hoe oud 
je ook bent”, weet Yoeri uit ervaring.

Hij begon als jochie van zes in zijn 
geboortedorp aan de Schelluinse Vliet. “Ik 
was niet zo snel met mijn zwemdiploma, 
want dat moest eerst worden gehaald. 
Niks mis mee, want ik zie soms beginnende 
kabouters tegen een bal aantrappen en denk 
dan ‘die kunnen beter nog even wachten.’ 
Ouders beleven vaak op die leeftijd meer 
plezier, dan de kids. De oudste van mijn 
broer is een uitzondering, die loopt altijd met 
een bal. Hij zal binnenkort wel ergens lid 
worden.”

Als neef Figo de genen heeft van ome Yoeri, 
dan komt het wel goed. “Ik ben begonnen 
in de jongste jeugd .Door gebrek aan spelers 
en ook wel omdat ik aardig kon voetballen, 
stond ik op zeer jonge leeftijd in de B-junioren 
van Schelluinen. Om niet veel later mijn 
debuut te maken in het eerste tegen 
’s-Gravendeel. Dat was onder Jos Houweling, 
die succestrainer Rob Colijn opvolgde. Een 
pracht elftal en een goede leerschool, met 
mannen als Jerôme Ceton, Léon de Bruijn, 
Rick Adjei en Tutu N’ Dona in de basis.”

Unitas B1
Toch vertrok Duyzertje. Naar Unitas. “Bewust, 
want ik vond mijzelf simpelweg te jong 
voor de toen op hoog niveau voetballende 
senioren. Ook het tweede elftal speelde op 
niveau. Ik kende wat jongens van school en 
bovendien speelde Unitas B1 in de mooie 
eerste klas.”

Maar ook op Molenvliet vielen zijn kwaliteiten 
snel in de smaak. “Peter van Horssen riep mij 
op voor een eerste offi ciële wedstrijd bij de 
zaterdag. Een voetbaljaar later speelden we 
in de A1 en mochten we soms meetrainen 
met Zondag 1. Ik ging mee op trainingskamp 
en heb zelfs een paar oefenwedstrijden 
meegedaan. Harstikke leuk, maar op 
zondag in de bus naar Zeeland en dan niet 
voetballen…. Dat had ik snel gezien, ook 
omdat ik daardoor veel wedstrijden van mijn 
favoriete cluppie Feyenoord zou gaan missen. 
De technische staf had alle begrip dat ik koos 

voor de zaterdag. Geen slechte keuze, 
want ik speelde daardoor vaak twee 
wedstrijden op een dag. Eerst bij de 
jeugd en later op de dag bij zaterdag 1.”

Na twee seizoenen keerde Yoeri terug 
op het oude blauwwitte nest. “Inmiddels 
was Edin Curic de nieuwe trainer. 
Een fantastische, eenmalig 
Joegaslavisch international, 
vent met een dito 
oefenstof. 
Hij was 

goudeerlijk. 
‘Je bent 23e man, en 

voetballen doe je in het 
tweede. Wel neem ik je 
altijd mee als reserve bij 
het eerste. Je gaat veel 
van mij leren en ik laat je 
naar het niveau groeien’.  
En dat kwam meer dan 
uit. Schelluinen zat in 
een overgangsperiode. 
Na de geweldige jaren 
onder Colijn, werd het 
voetballend van lieverlee 
beetje bij beetje minder.”

Edin Curic
Toch was het verschil 
voor het Schelluinse 
talentje nog vrij fors. 
“Te groot. Ik had op 
dat moment niet veel 
te zoeken bij het eerste 
elftal. Maar door blessures en 
schorsingen, heb ik zeker twintig 
wedstrijden onder Curic in het 
eerste en in de eerste klas gespeeld. 
Aanvankelijk begon ik als aanvaller, 
maar toen in de wedstrijd tegen 
Roda Boys vaste linksback Michael 
Kooijman zwaar geblesseerd raakte 
werd ik zijn vervanger. Op advies van 
de huidige Unitas-trainer Hans de 
Jong. ‘Zet Yoeri maar back, dan kan 
ik hem vanaf het middenveld goed 
coachen.’  En zo geschiedde, waardoor 
ik meer dan een half seizoen werd 
omgetoverd tot verdediger. Een ontzettend 
leerzame periode. Helaas verloren we in de 
nacompetitie van Almkerk en viel het elftal 
min of meer uiteen. Jerome Ceton en Léon de 
Bruijn stopten. Rick Adjei vertrok naar Achilles 
Veen.”

Het voetbaljaar erop was Yoeri meer dan 
een halfjaar geblesseerd en toen hij een 
akkefi etje kreeg met de nieuwe oefenmeester 
Ger Klop, was de keuze voor een terugkeer 
naar Unitas Zaterdag snel gemaakt. “Sans 
rancune hoor richting Ger. Ik zie hem nog 
wekelijks op de club, want hij voetbalt bij 
ons. Zo gaat dat soms tussen een ervaren 
trainer en een jonge ongeduldige speler. Bij 
Unitas hadden we onder Richard van Gils 
qua gezelligheid een fantastisch seizoen. 
De prestaties waren minder, want we 
speelden ons in de nacompetitie pas veilig. 
Schelluinen degradeerde dat seizoen direct. 
Een mooi elftal met spelers als Dico de Jong, 
Joost Verberk, Martin Bos, Stefan Walhain 
en Patrick Zwart. Maar toen broer Emiel 

vanuit het derde elftal 
met een paar vrienden 
de kans kreeg bij het 
inmiddels naar de vierde 
klas gedegradeerde 
Schelluinen, keerde ik 
voor de tweede keer 

terug op sportpark 
Scalune. Het werd 

een vooral 
gezellig 

seizoen, 
een 

jaar 
later zeker. 
Toen mijn maatjes 
Roy Stuiver, Damien 
de Jong en Marvin 
de Jong overkwamen 
van SteDoCo.”

Yoeri kreeg verkering 
met Woudrichemse 
schone. “Toen ik 
samen ging wonen 
stonden mijn nieuwe 
vrienden Dillis de 

Vries en Corné 
Nijhoff direct op de 

stoep bij onze nieuwe 
woning. Ik twijfelde 
nog eventjes, maar na 

een goed gesprek met 
Leon Elands was ik in no 

time lid bij Woudrichem. 
Bij de club werd en wordt 

niet betaald, toch had ik 
wel een voorwaarde en dat 

waren de ontbrekende blikjes 
Bacardi Cola in de kantine. 
Die ‘eis’ werd ingewilligd en 

zodoende ben ik nu zeven jaar 
lid bij deze mooie club. In mijn 

eerste seizoen werden we direct 
kampioen, uit tegen Leerdam Sport. 
Een geweldig feest, eerst met de bus 
naar Gorinchem en daarna werden 
we met de pont binnengehaald 
in de vesting. Tim Saaman, Jamy 
Goemaat, Lex Kramers en ik 
bleken achteraf de ontbrekende 
schakels te zijn geweest. Al jaren 
spelen we in de tweede klas. Nog 
wel…”

Dominant
De snelle spits lacht zuinigjes. 

“Leon was qua oefenstof 
geen bijzondere trainer, 
maar wist bij ons wel de 

goede snaar te raken. De poppetjes op de 
juiste plek te zetten en vooral gas geven. Niet 
alleen tijdens de wedstrijden, maar juist ook 
op dinsdag en donderdag op de trainingen. 
We waren dominant en speelden aanvallend, 
voortdurend op de helft van de tegenstander. 
Woudrichem kon de tegenstanders pijn doen, 
gesteund door veel en geweldige supporters. 
Het grote verschil met Schelluinen, waar in 
feite alleen een paar familieleden langs de 
kant staan.”

Piet Saaman, oud-prof bij NAC Breda en in 
België, volgde succestrainer Elands op. “Ik 
had een goede klik met Piet. In het eerste 

halfuur op de training herhaalden we veel 
speelmomenten. Veel rondootjes ook, heerlijk 
voor een spits. Want hierdoor kwamen ook 
de aanvallers veel aan de bal en dat kwam 
ons spel ten goede. We hadden in het eerste 
seizoen pech dat Nivo Sparta kampioen werd, 
zonder periodetitel en waardoor onze vierde 
plaats geen recht gaf op deelname aan de 
nacompetitie. We zaten toen aan onze top 
en waren rijp voor nog een stap hoger. We 
joegen alle tegenstanders, zeker thuis, met 
goed voetbal het veld over. Ze zagen alle 
hoeken van Het Bolwerk.”

En toen kwam Corona….
“Na zeventien competitiewedstrijden 

stonden we vierde, met een 
periodetitel op zak. Maar 

helaas, Nederland ging 
op slot. Het jaar 

erop waren 
we na zes 

potjes 
al klaar met 
onze hobby. Weer 
een jaar later, vorig seizoen, 
speelden we de competitie wel uit. 
Persoonlijk voor mij geen succes, want ik 
stapte geblesseerd uit de Coronastop en heb 
er het hele seizoen mee lopen tobben. De 
pandemie bleek achteraf de doodsteek voor 
onze selectie. Corné Nijhoff, Danny van der 
Matten, Bart van Andel en Jamy Goemaat 
hielden het voor gezien. Wim Holster was al 
eerder gestopt met veotballen. Als er zoveel 
kwaliteit stopt, is dat voor een cluppie als 
Woudrichem niet op te vangen. Dat heb ik 
toen bij Schelluinen ook gezien. De jeugd 
doet het goed, doet zijn uiterste best maar 
het verschil is simpelweg te groot. Het 
groepsgevoel is nog altijd goed, niks mooier 
om met echte Woerkummers te voetballen.”

Opgeheven hoofd
 Dat blijft de ondertussen 31-jarige Duyzer 
vooral ook doen. “Ik heb er een hard hoofd 
in en denk dat ik afscheid neem met een 
degradatie. Het wordt een lastig verhaal, maar 
laten we in ieder geval met opgeheven hoofd 
de tweede klas verlaten. Overigens is dat 
helemaal geen schande en misschien ook veel 
beter. Het is goed een stapje terug te doen, 
om straks als groep weer een stap voorwaarts 
te maken. Goed voor de ontwikkeling van de 
jonge spelers. We lopen nu te veel achter de 
bal aan, dat is nooit leuk voetballen.”

Yoeri gaat het dus niet meer meemaken. “Ik 
wil fi t blijven en ga daarom lekker meetrainen 
met het derde elftal op donderdag. Daarna 
een Bacootje in de kantine en een kaartje 
leggen. Af en toe een wedstrijdje spelen, 
maar ook aandacht voor mijn twee kleine 
meiden. Ik kijk er naar uit. Niet meer haasten 
om op tijd voor een wedstrijdbespreking te 
zijn. Die verplichtingen zal ik niet missen. 
Straks heerlijk op het fi etsje om twee uur naar 
het veld en na een korte warming up om half 
drie aan de bak.”

Voor zijn ouders zal het niet meevallen. “Nee, 
die zullen de zaterdagmiddag anders moeten 
zoeken. Toen ik voor het eerst vertrok bij 
Schelluinen, was vader Huub keihard en zegde 
toe dat hij nooit meer zou komen kijken. 
Toch stonden pa en moe bij alle thuis- en 
uitwedstrijden langs de lijn. Vooraf kijken waar 
ze langs de lijn staan en achteraf altijd even 
opzoeken. Ook dat is vanaf augustus straks 
voorbij, want ik zie ze niet naar Andel gaan als 
we de kraker tegen Sparta’30 2 spelen…

Woudrichem – Yoeri Duyzer houdt het 
voor gezien. Als broekie debuteerde de 
aanvaller op zestienjarige leeftijd, in een 
vriendschappelijke pot in de hoofdmacht 
van toen nog eersteklasser Schelluinen. 
Anno nu is hij bezig aan zijn laatste wed-
strijden op Het Bolwerk.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Tenminste in het eerste elftal. Ik heb altijd 
gezegd dat ik helemaal zou stoppen, want 
eigenlijk ben ik te fanatiek om in een lager 
elftal te gaan ballen. Maar vandaag de dag 
kan ik het redelijk van mij afzetten. Natuurlijk 
is het waardeloos als je hebt verloren en 
teleurgesteld het veld afl oopt. Het is 
veel leuker om na afl oop in de 
kantine een biertje te krijgen 
en een schouderklopje 
te ontvangen, dan 
mopperende 

zelfs 
zwijgende 

supporters te 
ontmoeten. 

ook terecht, want 
zo’n wanprestatie als 

tegen Altena onlangs word je niet vrolijk. 
Verliezen op die manier is nooit leuk, hoe oud 
je ook bent”, weet Yoeri uit ervaring.

Hij begon als jochie van zes in zijn 
geboortedorp aan de Schelluinse Vliet. “Ik 
was niet zo snel met mijn zwemdiploma, 
want dat moest eerst worden gehaald. 
Niks mis mee, want ik zie soms beginnende 
kabouters tegen een bal aantrappen en denk 
dan ‘die kunnen beter nog even wachten.’ 
Ouders beleven vaak op die leeftijd meer 
plezier, dan de kids. De oudste van mijn 
broer is een uitzondering, die loopt altijd met 
een bal. Hij zal binnenkort wel ergens lid 

Als neef Figo de genen heeft van ome Yoeri, 
dan komt het wel goed. “Ik ben begonnen 
in de jongste jeugd .Door gebrek aan spelers 
en ook wel omdat ik aardig kon voetballen, 
stond ik op zeer jonge leeftijd in de B-junioren 
van Schelluinen. Om niet veel later mijn 
debuut te maken in het eerste tegen 
’s-Gravendeel. Dat was onder Jos Houweling, 
die succestrainer Rob Colijn opvolgde. Een 
pracht elftal en een goede leerschool, met 
mannen als Jerôme Ceton, Léon de Bruijn, 
Rick Adjei en Tutu N’ Dona in de basis.”

Toch vertrok Duyzertje. Naar Unitas. “Bewust, 
want ik vond mijzelf simpelweg te jong 
voor de toen op hoog niveau voetballende 
senioren. Ook het tweede elftal speelde op 
niveau. Ik kende wat jongens van school en 
bovendien speelde Unitas B1 in de mooie 
eerste klas.”

voor de zaterdag. Geen slechte keuze, 
want ik speelde daardoor vaak twee 
wedstrijden op een dag. Eerst bij de 
jeugd en later op de dag bij zaterdag 1.”

Na twee seizoenen keerde Yoeri terug 
op het oude blauwwitte nest. “Inmiddels 
was Edin Curic de nieuwe trainer. 
Een fantastische, eenmalig 
Joegaslavisch international, 
vent met een dito 
oefenstof. 
Hij was 

goudeerlijk. 
‘Je bent 23e man, en 

voetballen doe je in het 
tweede. Wel neem ik je 
altijd mee als reserve bij 
het eerste. Je gaat veel 
van mij leren en ik laat je 
naar het niveau groeien’.  
En dat kwam meer dan 
uit. Schelluinen zat in 
een overgangsperiode. 
Na de geweldige jaren 
onder Colijn, werd het 
voetballend van lieverlee 
beetje bij beetje minder.”

Edin Curic
Toch was het verschil 
voor het Schelluinse 
talentje nog vrij fors. 
“Te groot. Ik had op 
dat moment niet veel 
te zoeken bij het eerste 
elftal. Maar door blessures en 
schorsingen, heb ik zeker twintig 
wedstrijden onder Curic in het 
eerste en in de eerste klas gespeeld. 
Aanvankelijk begon ik als aanvaller, 
maar toen in de wedstrijd tegen 
Roda Boys vaste linksback Michael 
Kooijman zwaar geblesseerd raakte 
werd ik zijn vervanger. Op advies van 
de huidige Unitas-trainer Hans de 
Jong. ‘Zet Yoeri maar back, dan kan 
ik hem vanaf het middenveld goed 
coachen.’  En zo geschiedde, waardoor 
ik meer dan een half seizoen werd 
omgetoverd tot verdediger. Een ontzettend 
leerzame periode. Helaas verloren we in de 
nacompetitie van Almkerk en viel het elftal 
min of meer uiteen. Jerome Ceton en Léon de 
Bruijn stopten. Rick Adjei vertrok naar Achilles 
Veen.”

Het voetbaljaar erop was Yoeri meer dan 
een halfjaar geblesseerd en toen hij een 
akkefi etje kreeg met de nieuwe oefenmeester 
Ger Klop, was de keuze voor een terugkeer 

vanuit het derde elftal 
met een paar vrienden 
de kans kreeg bij het 
inmiddels naar de vierde 
klas gedegradeerde 
Schelluinen, keerde ik 
voor de tweede keer 

terug op sportpark 
Scalune. Het werd 

een vooral 
gezellig 

seizoen, 
een 

jaar 
later zeker. 
Toen mijn maatjes 
Roy Stuiver, Damien 
de Jong en Marvin 
de Jong overkwamen 
van SteDoCo.”

Yoeri kreeg verkering 
met Woudrichemse 
schone. “Toen ik 
samen ging wonen 
stonden mijn nieuwe 
vrienden Dillis de 

Vries en Corné 
Nijhoff direct op de 

stoep bij onze nieuwe 
woning. Ik twijfelde 
nog eventjes, maar na 

een goed gesprek met 
Leon Elands was ik in no 

time lid bij Woudrichem. 
Bij de club werd en wordt 

niet betaald, toch had ik 
wel een voorwaarde en dat 

waren de ontbrekende blikjes 
Bacardi Cola in de kantine. 
Die ‘eis’ werd ingewilligd en 

zodoende ben ik nu zeven jaar 
lid bij deze mooie club. In mijn 

eerste seizoen werden we direct 
kampioen, uit tegen Leerdam Sport. 
Een geweldig feest, eerst met de bus 
naar Gorinchem en daarna werden 
we met de pont binnengehaald 
in de vesting. Tim Saaman, Jamy 
Goemaat, Lex Kramers en ik 
bleken achteraf de ontbrekende 
schakels te zijn geweest. Al jaren 
spelen we in de tweede klas. Nog 
wel…”

Dominant
De snelle spits lacht zuinigjes. 

“Leon was qua oefenstof 
geen bijzondere trainer, 
maar wist bij ons wel de 

goede snaar te raken. De poppetjes op de 
juiste plek te zetten en vooral gas geven. Niet 

halfuur op de training herhaalden we veel 
speelmomenten. Veel rondootjes ook, heerlijk 
voor een spits. Want hierdoor kwamen ook 
de aanvallers veel aan de bal en dat kwam 
ons spel ten goede. We hadden in het eerste 
seizoen pech dat Nivo Sparta kampioen werd, 
zonder periodetitel en waardoor onze vierde 
plaats geen recht gaf op deelname aan de 
nacompetitie. We zaten toen aan onze top 
en waren rijp voor nog een stap hoger. We 
joegen alle tegenstanders, zeker thuis, met 
goed voetbal het veld over. Ze zagen alle 
hoeken van Het Bolwerk.”

En toen kwam Corona….
“Na zeventien competitiewedstrijden 

stonden we vierde, met een 
periodetitel op zak. Maar 

helaas, Nederland ging 
op slot. Het jaar 

erop waren 
we na zes 

al klaar 
onze hobby. 
een jaar later, vorig seizoen, 
speelden we de competitie wel uit. 
Persoonlijk voor mij geen succes, want ik 
stapte geblesseerd uit de Coronastop en heb 
er het hele seizoen mee lopen tobben. De 
pandemie bleek achteraf de doodsteek voor 
onze selectie. Corné Nijhoff, Danny van der 
Matten, Bart van Andel en Jamy Goemaat 
hielden het voor gezien. Wim Holster was al 
eerder gestopt met veotballen. Als er zoveel 
kwaliteit stopt, is dat voor een cluppie als 
Woudrichem niet op te vangen. Dat heb ik 
toen bij Schelluinen ook gezien. De jeugd 
doet het goed, doet zijn uiterste best maar 
het verschil is simpelweg te groot. Het 
groepsgevoel is nog altijd goed, niks mooier 
om met echte Woerkummers te voetballen.”

Opgeheven hoofd
 Dat blijft de ondertussen 31-jarige Duyzer 
vooral ook doen. “Ik heb er een hard hoofd 
in en denk dat ik afscheid neem met een 
degradatie. Het wordt een lastig verhaal, maar 
laten we in ieder geval met opgeheven hoofd 
de tweede klas verlaten. Overigens is dat 
helemaal geen schande en misschien ook veel 
beter. Het is goed een stapje terug te doen, 
om straks als groep weer een stap voorwaarts 
te maken. Goed voor de ontwikkeling van de 
jonge spelers. We lopen nu te veel achter de 
bal aan, dat is nooit leuk voetballen.”

Yoeri gaat het dus niet meer meemaken. “Ik 
wil fi t blijven en ga daarom lekker meetrainen 
met het derde elftal op donderdag. Daarna 
een Bacootje in de kantine en een kaartje 
leggen. Af en toe een wedstrijdje spelen, 
maar ook aandacht voor mijn twee kleine 
meiden. Ik kijk er naar uit. Niet meer haasten 
om op tijd voor een wedstrijdbespreking te 
zijn. Die verplichtingen zal ik niet missen. 
Straks heerlijk op het fi etsje om twee uur naar 
het veld en na een korte warming up om half 
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Ondanks aanbiedingen blijft Jochem van der Werff 
Schelluinen trouw

Keeper Jochem van der Werff 
maakte begin dit seizoen de 
overstap van SteDoCo naar kers-
verse tweedeklasser Schelluinen. 

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“En dat bevalt super goed, ik heb 
het echt heel goed naar mijn zin. 
Een leuke groep, met een mix van 
oud en jong”, geniet Van der Werff. 
Met mijn voetbalvrienden Jean-Paul 
van Boxtel en zijn broertje David, 
Jordi de Groot, Diego Kemp, Pascal 
van Arkel, Fadelme Elonga en Mo 
Chaaby hebben we het niet alleen 
naar ons zin op de club. We gaan 
ook elke zaterdagavond met z’n 
allen uit. Eerst een biertje in de kan-
tine en dan op de fi ets naar Gorcum 
of met de auto naar Rotterdam.”

Van der Werff maakte drie jaar deel 
uit van de A-selectie van SteDoCo. 
“Ik ben begonnen in de spits, maar 
al snel kwam ik op doel. Vanaf mijn 
zestiende ben ik overgeheveld naar 
de senioren. Ik speelde te weinig, 
logisch met zoveel goede en ervaren 
keepers voor je. Af en toe een 
oefenwedstrijdje of een bekerduel, 
maar daar bleef het bij. Ik heb  wel 
veel geleerd.”

Door wisselende blessures van 
Petar Stoskovic en Stephan Veen-
boer werd de jonge doelman vorig 
seizoen zelfs tweede keeper, maar 
zat daardoor mogelijk nog meer op 
de bank. Alleen in de oefenwed-
strijd tegen WNC mocht hij minuten 
maken. 

“Voor mijn ontwikkeling was 
dat natuurlijk niet goed. Ook het 
voetballen in het tweede elftal, in 

de reserve derde klas, niet. Ik keek 
al om mij heen. Tijdens de Carna-
val ontmoette ik Damien de Jong, 
waarmee ik nog bij SteDoCo heb 
gespeeld. Niet veel later belde Henk 
de Jong en toen was de keuze zo 
gemaakt. Ik wilde ergens eerste kee-
per worden en bij Schelluinen kreeg 
ik die kans. Van mijn moeder hoorde 
ik dat ik in de voetsporen van een 
broer van mijn opa ben gestapt. Piet 
den Hartog keepte ooit bij Schellui-

nen, een leuke bijkomstigheid.”
Hecht team vanaf de eerste seconde 
heeft Van der Werff het naar zijn 
zin. “We hebben een hecht team, 
waarvan de ouderen ook een 
vriendenclub zijn. Pascal van Delden, 
Yannick de Bondt, Kevin Korrel en 
Stefan Walhain hebben bewust ook 
voor Schelluinen gekozen.”

Hoewel de resultaten tegenvallen 
in de competitie, is de tweedejaars 
HBO-student Bedrijfskunde wel 
tevreden. “Tijdens mijn debuut op 
het Rob Colijn Toernooi ging het 
gelijk lekker en ook in de andere 
oefenwedstrijden liet ik schijnbaar 
een goede indruk achter. Na de be-
kerwedstrijd tegen Almkerk was ik 
zeker van een basisplaats. Vanaf die 
wedstrijd heb ik alles gekeept.”
Een zware competitie, die tweede 
klas H, beseft de jonge doelman 
ook. “Na de winterstop zijn we niet 
zo goed gestart. De wedstrijd in en 
tegen Woudrichem was misschien 
wel de slechtste van het seizoen. 
Tegen Altena en vooral tegen 
EBOH ging het een stuk beter. Van 
Heukelum en Streefkerk verloren we 
ongelukkig,….

“We moeten realistisch zijn. Recht-
streeks handhaven en dus zes plaat-

sen van de onderste plek wegblijven 
zit er niet meer in. Nacompetitie 
is het hoogst haalbare, maar dan 
wordt ook dat een hele klus om 
tweede klasser te blijven. Van de 
acht ploegen, blijft er eentje over”, 
weet de 19-jarige sluitpost.
“Mochten we degraderen, dan is 
er geen man over boord. Ook in de 
derde klas moet ik ballen tegen-
houden. Misschien heb ik dan iets 
minder te doen, maar dan zal de 
uitdaging zijn om kampioen te 
worden met Schelluinen.”

Dromen van Divisie
Want ook volgend seizoen staat 
Jochem van der Werff onder de lat op 
sportpark Scalune. “Er was afgelopen 
maanden belangstelling voor mij. Bij 
twee eersteklassers ben ik op gesprek 
geweest. Ik heb mijn oud-trainer 
Erik Plieger gebeld. Hij adviseerde 
mij om voorlopig nog een jaartje te 
leren. Mijn linkerbeen moet beter, 
niet voor niets zit ik vijf dagen in de 
sportschool. Kracht heb ik inmiddels 
genoeg, maar het gevoel is niet altijd 
goed. Verder mag ik ook nog wel do-
minanter worden, ik kan mij in Schel-
luinen verder ontwikkelen tot ooit een 
volwaardige Divisie-keeper. Want dat 
is toch wel mijn droom. Keepen in de 
Derde of Vierde Divisie.”

Jochem wil minuten maken voor een mogelijke vervolgstap

De twijfels van Sanders Dekkers:
‘Ik loop alleen maar te kwakkelen’

Op het moment dat je dit stukje 
leest, zou het zomaar kunnen 
dat Sander Dekkers (30) de 
knoop heeft doorgehakt: door-
gaan of stoppen met voetballen. 
,,Het is niet meer wat het
geweest is.”

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

Het is een donderdagavond in 
april. Sportpark Schoonzigt wordt 
geteisterd door harde regen en 
wind. ,,Kijk nou, dit is toch niet 
normaal”, zegt Sander. Nee, niet 
alleen het oer-Hollandse weer laat 
hem twijfelen. Ook zijn gebrek 
aan fi theid. ,,Het is fout gegaan in 
de coronatijd. Ik heb een groot li-
chaam en ik zie er misschien fi t uit, 
maar dat is gewoon mijn bouw. Ik 
moet mijn lichaam goed onderhou-
den. Als ik dat niet doe, heb ik snel 
last van blessures. In die coronatijd 
heb ik te lang niks gedaan. Dan sta 
je uiteindelijk drie jaar stil in wat de 
top van je carrière zou moeten zijn. 
Ik loop nu alleen maar te kwakke-
len. Dan is voetbal echt niet leuk.”

,,Weet je”, zegt Sander. ,,Ik ben 
ook nooit écht een voetbaldier 
geweest. Ik ben geen trainings-
beest. Vroeger nog wel. Toen was 
ik jong, trainde ik hard en toen ik 

bij FC Dordrecht speelde vond ik 
het ook nog heel leuk, maar zo’n 
liefhebber als bijvoorbeeld Nick van 
der Stam of Corné van Horik was 
ik nooit. Voetbal is voor mij minder 
leuk geworden toen ik naar de 
senioren ging en dan heb ik eigen-
lijk nog het geluk gehad dat ik bij 
zowel GJS als Arkel altijd bovenin 
meevoetbalde. Maar op sommige 
momenten vraag je jezelf weleens 
af: wil ik dit nog?”

Yerba mate
Sander is dit jaar ook gaan sa-
menwonen in Gorinchem én is 
druk met het bedrijf dat hij samen 
met Nick heeft: Eén-Twee Mate. 
Ze verkopen yerba mate, een 
Zuid-Amerikaanse thee die zorgt 
voor een boost van de mentale 
en fysieke gezondheid. Iets wat 
Sander voor het eerst van dichtbij 
zag bij Zuid-Amerikaanse spelers 
van Ajax toen zijn goede vriend 

Frenkie de Jong daar voetbalde. ,,Ik 
ben heel nieuwsgierig aangelegd 
dus ik wilde weten wat het was. 
Het bleek in Nederland nauwelijks 
te krijgen. Dus we hopen een gat 
in de markt gevonden te hebben. 
Vanaf de start gaat het elke maand 
beter en sinds kort is het allemaal 
nóg harder gegaan met bestellin-
gen vanuit de hele wereld. Dat is 
hartstikke leuk.”

Niet alleen Sander, ook Arkel heeft 
weleens betere fases gekend. Na 
de degradatie uit de tweede klasse 
is het dit seizoen kwakkelen in de 
middenmoot. ,,De verwachtingen 
van Arkel zijn te hoog”, denkt San-
der. ,,Iedereen vond het normaal 
dat we in de tweede klasse gingen 
spelen, maar eigenlijk is dat al 
uniek. Ik denk dat de derde klasse 
een prima niveau is voor een club 
met de grootte van Arkel. Het is 
fantastisch wat we hier gepresteerd 
hebben, maar dat is natuurlijk niet 
de standaard. Het was vijftig jaar 
geleden dat ze kampioen waren 
geworden. Dat we überhaupt twee 
keer gepromoveerd zijn, is echt 
uniek.”

Sander maakte na zijn tijd bij FC 
Dordrecht op 15-jarige leeftijd al 
zijn debuut voor Arkel, waarna hij 
naar GJS vertrok. Ambities om nog 

hoger te voetballen waren er nooit. 
Sterker nog, op zijn 23ste ging hij 
al terug naar Arkel. ,,Achteraf had 
ik het weer zo gedaan, maar ei-
genlijk is het gek dat je al zo vroeg 
terug gaat. Als je fi t bent moet je er 
het maximale uit proberen te halen, 
maar ik koos ervoor lekker terug te 
gaan naar mijn dorp en hier voor 
successen te gaan. Dat heeft uitein-
delijk fantastisch uitgepakt. Maar 
wat ik wil zeggen: het zit ook een 
beetje in de aard van het beestje.”

Als je Frenkie bij FC Barcelona 
ziet spelen, vind je het dan 
extra jammer dat je zelf na 
FC Dordrecht nooit het 
profvoetbal bereikt hebt?
,,Toevallig had ik het er nog met 
hem over: als je op de tribune zit, 
zie je hoe ongeloofl ijk hoog dat 
niveau is. Soms besef je niet dat hij 
daar gewoon tussen staat. Maar 
daarom ben ik ook heel realistisch 
over mezelf. Bij FC Dordrecht en 
GJS had ik een goede tijd, maar als 
je dat vergelijkt met die jongens 
van Oranje, dan ben je echt hele-
maal niks. Kijk naar de jongens met 
en tegen wie ik gespeeld heb bij 
FC Dordrecht: er zijn er zo weinig 
die het halen. Jongens die het wel 
halen, zijn ook gewoon zo veel 
beter. Nee, dat had er voor mij echt 
nóóit ingezeten.”Sander Dekkers: ‘Het is fantastisch wat we hier gepresteerd hebben’
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ZELF LEGGEN WAS NOG
NOOIT ZO MAKKELIJK
Webshop concept van Tommy Netten Wooninrichting

ONTDEK JOUW DROOMVLOER NU
IN ONZE (ONLINE)VLOERENCOLLECTIE

www.vloerenrijk.nl

Nieuwe vestiging!

Bller
Bouwmaterialen
komt naar u toe!

Aan de Korterak 28 in Brakel kunt u vanaf 17 april terecht voor 
hoogwaardige bouwmaterialen voor de vakman en particulier.

Onze openingstijden zijn van 07.00 tot 17.00 uur.

Nieuwsgierig naar onze nieuwe vestiging.
Check dan onze socials of kijk op bullerbrakel.nl

Voor vragen, info@bullerbrakel.nl
of 0418 226 004.

OPEN
17 APRIL
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 Jente en Tieme van der Vliet in de voetsporen 
van vader Hans

De volgende generatie meldt 
zich op de Sportlaan bij der-
deklasser Vuren. De broertjes 
Jente en Tieme van der Vliet spe-
len inmiddels in de hoofdmacht, 
net zoals hun vader Hans dat 
maar liefst 20 seizoenen deed.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

‘Wij zijn voetballend beter hoor”, 
trappen de broertjes het vraagge-
sprek heerlijk af. “Ze hebben nog 
gelijk ook”, lacht Hans. “Ik moest 
het van louter werken hebben, 
pas op latere leeftijd ben ik echt 
gaan voetballen. Onder leiding van 
Bas van Peer tussen jongens als 
Richard van der Giessen, Raymond 
van Kessel, Peter van der Vliet en 
keeper Arnold Bouman kon ik in 
mijn rol aardig meekomen. We heb-
ben nog een jaar in de eerste klas 
gevoetbald. De hoofdklasse, waarin 
Kozakken Boys speelde, was toen 
het hoogste amateurniveau van 
Nederland. Ik mag het niet zeggen 
van de jongens, maar ik behoorde 
dat jaar bij de beste 1000 amateur-
spelers.”

In tuin en op pleintjes
De boys schudden hun jonge 
hoofden. “Voetbal is er bij ons wel 
met de paplepel ingegoten. We 
liepen al met een bal in de tuin en op 
pleintjes, maar we moesten eerst ons 

zwemdiploma B halen. In de kabou-
ters heb ik nooit mogen voetballen”, 
herinnert Jente (21) zich nog goed. 
Tieme knikt. “Ik ben vier jaar jonger 
en voetbalde natuurlijk al stiekem 
met mijn grote broer. Hij was tot 
voor kort ook mijn trainer, daarvoor 
mijn vader. Maar toen de JO19 eind 
vorig jaar werd opgeheven, verhuisde 
ik naar de A-selectie.”
Zijn debuut maakte de eerstejaars 
HBO-student en parttime medewer-

ker bij de plaatselijke Spar al eerder. 
“In Corona-tijd kon er weinig tegen 
andere ploegen worden gevoetbald. 
Competitie was uit den boze en 
vriendschappelijk voetbal was ook 
een uitzondering. Onze trainer wilde 
toch partijtjes 11 tegen 11 en als 
jeugdspeler mocht ik dan meedoen 
bij de senioren”, weet Tieme.

Geen moderne wingback
En nu zijn ze elkaars concurren-

ten. De Van der Vlietjes acteren 
voornamelijk achterin en het liefst 
rechtsback. “Haha, nee niet als een 
moderne wingback. Hooguit om 
ruimte te maken voor een medespe-
ler. Ik kan goed verdedigen, maar 
mijn taak is simpel. Ik moet de bal 
afpakken en zo snel mogelijk afge-
ven”, aldus Jente.

“Ik heb geen briljante actie in huis, 
maar ben wel een betere voetballer 
dan Jente. Hij geeft de bal ook meer 
breed, terwijl ik meer risico neem en 
de bal ook gerust naar voren durf te 
spelen. Overigens zijn we absoluut 
geen concurrenten van elkaar. De 
beste speelt gewoon en daar heb-
ben we geen moeite mee. Dat geldt 
voor de hele selectie. We komen 
allemaal uit Vuren en hebben hart 
voor de club.”

Wit en zwart
Logisch, want de jonge spelers spe-
len al vanaf hun eerste jaren in het 
wit-zwart met elkaar. “Bastiaan van 
Horssen is rond de 30 en is daarmee 
veruit de oudste speler. Als we op 
de training jong tegen oud spelen, 
dan hoor ik al bij de oudjes”, lacht 
Jente. “De gemiddelde leeftijd is 21 
en soms nog weleens lager.”
Misschien ook gelijk de oorzaak van 
de huidige tegenvallende resultaten. 
“Omdat we zo jong zijn, presteren 
we nog te wisselvallig”, vindt de 
jongste Van der Vliet. “Op Vuren 

zeggen we altijd dat het trainings-
kamp vaak wonderen doet. Vorig 
jaar klopte dat wel. We wonnen de 
derde periodetitel en haalden zelfs 
de nacompetitie voor promotie naar 
de tweede klas.”
Jente, werkzaam als leerling 
werkvoorbereider bij de Gorcumse 
aannemer BVR bouw, vult aan. “Die 
ommekeer moet snel komen, want 
anders gaan we het niet redden.” 

Leermoment
Er echt meezitten doen de gebroe-
ders niet. “Natuurlijk gaan we tot 
het laatst proberen bij het ticket 
voor de nacompetitie voor lijfsbe-
houd te halen. Lukt het niet, dan is 
er geen man overboord. Een goed 
leermoment voor deze jonge groep 
en gaan we proberen het verloren 
terrein te heroveren.”
Gelijk hebben Jente en Tieme, vindt 
ook Van der Vliet senior. “Het mooie 
is dat wij met verschillende vaders in 
het vierde nog elke zaterdag tegen 
een bal aantrappen. De benen wor-
den strammer, maar we hebben nog 
steeds plezier. Zeker als we daarna 
bij het eerste langs de lijn staan en 
onze zonen zien voetballen. Een 
hechte vriendengroep, met ook veel 
broertjes binnen de lijnen. Zoals wij, 
de Van Wijkjes, de andere Van der 
Vlietjes en Paultjes. Na afl oop een 
lekker biertje met z’n allen in de 
kantine, want winnen of verliezen 
drinken kunnen we goed.”

Hans trots op zijn zonen 

Sleeuwijk is in een grote regio op het veld het
onbetwiste topteam bij de vrouwen

Sleeuwijk introduceerde ruim 
veertig jaar geleden het vrou-
wenvoetbal. Sindsdien is deze 
tak op De Roef een bolwerk in 
de regio. Het vlaggenschip, het 
eerste elftal, speelt dit seizoen 
op heel behoorlijk niveau in de 
eerste klasse. Romy van Andel is 
de vaste linksback.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto: Jan Noorlandt

,,Die promotie kwam aan het einde 
van vorig seizoen apart tot stand 
omdat twee teams zich terugtrok-
ken. Daar konden wij uiteraard niets 
aan doen”, begint de 24-jarige 
Van Andel ,,Wij houden ons op dit 
niveau goed staande. Het tempo is 
wel hoger. Wij zijn door heel hard te 
werken en omdat wij organisatorisch 
heel goed staan een middenmoter.”
Dit niveau lijkt de limiet voor 
Sleeuwijk. Kijkend naar boven is er 
nog de hoofdklasse, topklasse en 
de betaalde eredivisie. Van Andel: 
,,Wat ik supervet vond is dat wij in 
het bekertoernooi tegen topklasser 
Eldenia 3-3 speelde. Onze kracht is 
dat wij over een aantal speelsters 
beschikken die op meerdere posities 
kunnen spelen. De krachtsverschil-

len zijn gering. Geen enkele ploeg 
wint of verliest met extreem grote 
cijfers zoals je in lagere klassen wel 
meemaakt. In onze klasse doen nog 
vier ploegen mee voor de titel. Wij 
niet hoor.” Sleeuwijk beschikt ook 
over een tweede vrouwenteam, dat 
in de vierde klasse uitkomt.

Met de komst van trainer Wim 
Looijen vijf jaar geleden, werd het 
team kampioen in de derde klasse 
en speelde het de bekerfi nale. Vorig 
jaar dus opmerkelijk promotie en 
nu wekelijks in de eerste klasse. Van 
Andel: ,,Wij zijn heel prestatiege-
richt. Wij spelen met het sterkste 
team om wedstijden te winnen. 
Die mentaliteit zit er bij ons in en 
dat moeten wij wel zo houden. Het 
team bestaat uit vrijwel alleen vrou-
wen uit ons eigen dorp. Dat helpt 
ook wel mee, hoor.”

Romy van Andel was negen toen 
zij ging voetballen. Eerst in een 
jongensteam. Op haar vijftiende 
debuteerde ze als linksback bij het 
vrouwen 1-team. ,,Ik ben redelijk 
tweebenig. Dat moest ik leren om-
dat mijn broer Andor dat beheerste. 
Als je goed oefent lukt het wel. Ik 
heb er nu groot voordeel van, want 

op ons niveau krijg je niet de tijd 
om de bal naar je goede been te 
verleggen.”

In het begin vond Van Andel de 
coronatijd wel even lekker. ,,Je kon 
wat meer rust pakken, maar toen 
het langer duurde was je er toch wel 
klaar mee. Het was toch raar dat 
de oudere dames op een bepaald 

moment niet met de groep mochten 
meetrainen. Laat dat een les zijn 
voor een eventueel volgende keer.”

Bij Sleeuwijk wordt beslist geen on-
derscheid gemaakt tussen mannen- 
en vrouwenteams. De faciliteiten 
zijn gelijk. Sponsors zorgen dat de 
teams er netjes bijlopen. ,,Dat hoort 
ook wel. Wij komen overal in het 

land, dan moet je je club toch netjes 
kunnen uitdragen. Volgend seizoen 
krijgen wij nieuwe tenues omdat wij 
overgaan naar een ander kleding-
merk”, weet Van Andel. ,,Bij verre 
uitwedstrijden staat er een bus klaar. 
Dit seizoen zijn wij naar IJzendijke 
aan de Noordzeekust in Zeeland 
geweest. Daar hebben wij meteen 
een gezellige dag van gemaakt, 
met op de terugweg een stop bij de 
populaire Raayberg.

Twee speelsters van Sleeuwijk, 
Patricia Looijen en Kayla van den 
Boomgaard maken deel uit van het 
futsalteam ZVG/Cagemax in Gorin-
chem, uitkomend in de eredivisie en 
de nummer drie van Nederland.

Romy van Andel - haar oudere broer 
Andor maakt deel uit van het eerste 
elftal bij de mannen van Sleeuwijk 
- stelt vast dat de rek er bij het vrou-
wenvoetbal uitgaat. ,,Ja, het wordt 
duidelijk minder. De aanwas is over 
de top nadat er die fl ow na het EK 
van de vrouwen in Nederland was. 
Toen zijn er ontzettend veel meisjes 
gaan voetballen. Kijk naar de regio: 
Woudrichem en GRC 14 hebben 
geen vrouwenteam meer. Altena 
heeft een mixteam met Almkerk.”

Romy van Andel komt door een blessure even niet uit de kleedkamer
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Edisonweg 1 - 4207 HE Gorinchem Tel.: 0183 - 628888 - Fax: 0183 - 628182
www.multi-instruments.nl - info@multi-instuments.nl

• Instrumentation
• Manufacturing
• Analytical

Productie, assemblage, testen, 
ontwerp en verkoop van:

✔  Industriële instrumentatie
✔  Instrumentbehuizingen en accessoires
✔  Hoge druk naaldventielen en kranen-

blokken
✔  Serie componenten en producten
 geproduceerd uit hoogwaardige
 roestvast staalsoorten
✔  Vlambewaking, branderbesturing-
 en ontstekingssystemen
✔  Wateranalyse monstervoorbereiding
 en meetsystemen
✔  Complete Emissie Monitoring Systemen

 Haarweg 2-c    4212 KJ Spijk    Tel.0183-619517

info@royalshadow.nl    www.royalshadow.nl (  in tuincentrum RANZIJN)

‘‘Uw zonwering en Rolluik Specialist’’ 

Woensdag 13.00-17.30
donderdag 13.00-17.30

Vrijdag  13.00-17.30
Zaterdag  10.00-15.00

Openingstijden

Kom naar onze showroom of bel 0183-619 517.

buitenzonwering

rolluiken

horren

markiezen

binnenzonwering

terrasoverkappingen

dakvensters

montage / onderhoud

inloopkasten

schuifdeurkasten

pvc Vloeren

zonnepanelen

 

Luxe 
trapstoffering
Incl. Tapijt, Rubber 
ondertapijt en Trap stofferen.

Uitgaande van een dichte trap 
van 13 treden excl. zijkanten.

Kwekelstraat 16 – Gorinchem (naast Multivlaai) – Tel. 0183-689411
www.woonstylinggorinchem.nl

GorinchemGorinchem

PVC vloer
Duurzaam, levensecht, onverslijtbaar, 

geluidsreductie, warmte-isolatie.

incl. egaliseren en geheel verlijmen.

499,- 

Vanaf 59,95 per m2 

per trap 

Plissé 
hordeur
In 4 kleuren leverbaar incl. meten 
+ montage

Vanaf 275,- 

Spetterende nazomeracties!Spetterende nazomeracties!

WOUDRICHEM - Woudrichem heeft een 
kledingplan ontwikkeld waarbij alle voet-
ballers, van jong tot oud inclusief de mei-
den en de dames, hetzelfde tenue dragen. 
Daarnaast krijgen zij een trainingspak en 
een tas. Uniformiteit dus op Het Bolwerk, 
waar toch al een frisse door de club wind 
waait. 
De aankleding van de teams gebeurt gefa-
seerd. Dit seizoen zijn de zeven senioren-
teams aangekleed. Volgend seizoen is de 
bovenbouw van de jeugd aan de beurt. In 
het derde jaar volgen alle pupillenteams. 
Voorzitter Wim Schaap: ,,Een bijzonder, 
maar ook kostbaar plan dat wij eerst aan 
de leden hebben voorgelegd. Het fi nanciële 
plaatje moet immers wel kloppen. De spe-
lende leden dragen wat bij.” Voor de A- en 
B-selectie is wat extra’s gedaan. Zij hebben 
een uittenue in de kleuren van Manchester 
City en ontvangen presentatiepakken om 
tijdens de wedstrijddagen te dragen. De 

club heeft goede afspraken kunnen maken 
met LF-Sport uit Werkendam, waarvan 
voormalig Woudrichem-speler Leon van 
Loon eigenaar is. De trainingspakken zijn 
geschonken door De HypotheekWeter uit 
Gorinchem.

Woudrichem onttrekt zich niet aan zijn 
maatschappelijke verantwoordelijkheid. 
Schaap: ,,Vorig jaar juni is Richard Verhoe-
ven, een spelend lid van ons, aan een hart-
stilstand overleden. Hij was pas 19 jaar. Wij 
hebben besloten om wat voor de hartstich-
ting te gaan betekenen. In de zomer is er 
tijdens de wedstrijd tegen RKC door Henny 
Verhoeven, de moeder van Richard, met 
een groepje gecollecteerd en hebben wij 
1100 euro kunnen overmaken. Het is de 
bedoeling dat wij periodiek dergelijke acties 
organiseren. Tevens dragen de spelers van 
alle teams op de linkermouw van het thuis-
tenue het logo van de hartstichting.” 

Uniformiteit op Het Bolwerk
(Advertorial)

Maak een keuze uit een van onze heerlijke vis- en vleesgerechten,
zodat u met een voldaan gevoel kunt genieten.

Grote Markt 29
Gorinchem
Telefoon 0183 - 630501

7 dagen per week geopend

www.degasterij-gorinchem.nl

Sfeervol eten aan
  de Grote Markt!

SNS Gorcum Street Soccer
van Gorinchem Beweegt 

Het SNS Gorcum Street Soccer van 

Gorinchem Beweegt is een wekelijks 

terugkerend voetbalproject voor 

jongens en meisjes vanaf 10 jaar in 

iedere wijk in Gorinchem. Het wordt 

begeleid door de buurtsportcoaches 

van Gorinchem Beweegt. We bieden de 

kinderen een plek waar ze met plezier 

op een laagdrempelige manier kunnen 

komen sporten. Respect, fairplay 

en eigen verantwoordelijkheid zijn 

speerpunten in het programma. De 

wekelijkse Street Soccer activiteiten 

dragen bij aan de sociale ontwikkeling 

in de wijken. Ook het in Gorinchem 

actieve jongerenwerk van The Mall sluit 

regelmatig aan bij de activiteiten. 

Samenwerking SNS Bank en de SNS 
Gorcum Street Soccer teams
Vanuit maatschappelijk oogpunt 

ondersteunt de SNS bank sinds 2016 

het Gorcum Street Soccer project, 

waarbij jongeren de kans krijgen zich 

te ontwikkelen door het inzetten van 

sport als middel. 

Dankzij de SNS Bank hebben we 

de kwaliteit van de materialen, 

de communicatie en marketing 

kunnen verbeteren, daar zijn we hen 

erg dankbaar voor! Zo heeft iedere 

locatie ook dit jaar weer een eigen 

tas gekregen met gloednieuwe 

zaalvoetballen, hesjes en ballenpompen. 

Ook worden de tenues gesponsord 

voor de Street Soccer teams die 

vanuit Gorinchem Beweegt iedere 

vrijdagmiddag deelnemen aan de 

Jeugd Proxsys-league in de Van 

Rappardhal.

Namens Gorinchem Beweegt doen 

hier ieder jaar weer een paar teams 

aan mee. De teams bestaan uit 

kinderen die zijn geselecteerd en 

beloont op basis van hun goede 

inzet en gedrag tijdens het SNS 

Gorcum Street Soccer. Uit iedere 

wijk worden er spelers geselecteerd 

door de buurtsportcoaches van 

Gorinchem Beweegt. Dit wordt als 

zeer positief ervaren door de jongeren. 

De meeste jongeren die worden 

geselecteerd kennen elkaar niet. Sport 

is een geweldig middel om elkaar te 

ontmoeten en beter te leren kennen. 

De jongeren die geselecteerd zijn 

geven iedere week weer aan dat ze 

er naar uitkijken om mee te mogen 

voetballen.

Op onze website www.gorinchem

beweegt.nl kun je onder het kopje 

“sportpunten in de wijk” informatie 

vinden over de gratis SNS Street 

Soccer activiteiten in iedere wijk 

in Gorinchem. Kom jij ook lekker 

meedoen?!
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Lloyd Hobo nog niet topfi t, maar wel in de basis bij Herovina
In een oefenpotje tegen MVV’58 
in de voorbereiding op het 
vorige seizoen scheurde Lloyd 
Hobo de voorste kruisband van 
zijn rechterknie. Na een operatie 
en een langdurige revalidatie 
staat de voorstopper na de win-
terstop weer zijn mannetje bij 
vierdeklasser Herovina.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Ik merk dat ik nog niet de oude 
ben, maar ik ben wel fi t genoeg om 
weer mee te kunnen voetballen”, 
trapt Lloyd af. “Het hakt er toch 
behoorlijk in. In augustus raak je 
geblesseerd en omdat ik pas op 9 
december werd geopereerd, ben je 
er bijna anderhalfjaar uit geweest. 
Je traint vaak in de sportschool. 
Goed voor je lichaam en het 
gewricht om op te sterken, maar 
ik ben nu wel een paar kilootjes te 
zwaar. Simpelweg, omdat ik teveel 
spiermassa heb opgebouwd.”

In gedachten gaat Lloyd nog even 
terug naar Meteren. “Er gebeurde 
eigenlijk niet veel. Bij een diepe bal 
zette ik mijn lichaam in het duel en 
ging daarbij gelijk door mijn knie. 
Een klein foutje, zeker op kunst-
gras, is gelijk fataal. Al eerder had 

ik slechte ervaringen opgedaan 
met een kapotte meniscus, ook 
tijdens een wedstrijd op kunstgras. 
Na mijn laatste rentree ben ik extra 
voorzichtig als ik het rubber ruik.”

Hechte groep
Gedurende de herstelperiode bleef 
Lloyd heel betrokken bij zijn team. 
“We hebben een hechte groep. Ik 
ging altijd kijken en heb geen wed-
strijd of training overgeslagen. Toen 
ik weer rondjes mocht lopen rond 
het veld was ik ontzettend blij. Dat 
gaf een lekker gevoel.”
Logisch, want hij speelt al van jongs 

af aan in het roodwit gestreepte 
shirt van Herovina. Een mooie sa-
menvoeging van het Griekse Heros 
en Vina. Want Herovina betekent 
‘plaats der helden’.
Een van die helden waren zijn 
ooms. “Mijn vader Kees was het 
minst getalenteerd. Hij zegt altijd 
dat hij niet de beste voetballer was, 
maar wel de snelste van de zes 
broers. Arjo, Ton en Peter hebben 
voor langere tijd in het eerste elftal 
gestaan. Ome Hans ook, maar een 
stukje korter. Hij is de vader van 
mijn talentvolle neefje Marthijn, 
waarmee ik nu samen voetbal.”

Onmisbaar
Herovina is vandaag de dag een 
mooie mix van jong en oud. “Kevin 
Steenbruggen wil aan het einde 
van dit seizoen stoppen, maar dat 
zou jammer zijn. Hij is weliswaar 
op leeftijd, maar als aanvoerder en 
zeker als doelpuntenmaker is hij 
feitelijk nog onmisbaar voor ons. 
Afgelopen maand prikte hij er tegen 
koploper Groot-Ammers twee in. Ik 
heb stille hoop dat ie nog wel even 
doorgaat. Maar als Kevin stopt, net 
als Wouter Schram, dan gaat de 
gemiddelde leeftijd drastisch naar 
beneden. Samen met mijn vriend en 
voetbalmaatje Jesse van Vliet ben ik 
dan bijna de oudste. Mark Muller, 
Mark en Rick de Joode even niet 
meegerekend.”

Lloyd tikt komend voetbaljaar de 
tien seizoenen aan. “Ik was net 
zeventien, alweer een tijdje gele-
den. Dat was nog in de derde klas. 
Ik weet het nog goed. We streden 
om degradatie, maar wisten op het 
laatst heel veel punten te halen. 
Alles werd gewonnen, maar helaas 
deden onze concurrenten dat ook. 
Met meer dan 30 punten redden we 
het uiteindelijk net niet en degra-
deerden we naar de vierde klas. En 
daar spelen we nog steeds.”

Hellouw
Hoogste tijd om die afdeling te 
ontstijgen. “Die ambitie hebben we 
altijd, ook dit seizoen nog. We staan 
er goed voor en kunnen in theorie 
zelfs nog kampioen worden. Groot-
Ammers en Unitas staan weliswaar 
een fl ink aantal punten voor, maar 
het kan nog steeds. Jammer dat we 
de derby tegen ASH in Hellouw heb-
ben verloren. Normaal gesproken 
kunnen we daar niet verliezen, maar 
het gebeurde onlangs wel. Voor het 
eerst in tien jaar tijd. Terecht, we 
gaven niet thuis. ASH wel. Als een 
duveltje uit een doosje, staan ze er 
in de periode niet voor niets heel 
goed voor.”

Vuren
 Hoop op de nacompetitie heeft 
Lloyd nog niet verloren. “Het is 
in deze fase van de competitie 
moeilijk te voorspellen, maar als het 
ons gaat lukken zou dat een mooi 
resultaat zijn en dan hopend op een 
leuke ontknoping met een wedstrijd 
tegen Vuren. Dat zou geweldig zijn. 
De andere derby. Dat wordt een 
gekkenhuis, nog meer dan tegen 
Hellouw. Tegen ASH gaat het toch 
wat harmonieuzer. Tussen Vuren 
en Herwijnen zit toch meer haat 
en nijd. We gaan het zien”, besluit 
Lloyd hoopvol.

Na anderhalfjaar blessureleed is Lloyd Hobo weer terug

HORECA CLEANING WIPES 
SERVICE VOOR KLANTEN
MET EEN BOODSCHAP
PRESS TO IMPRESS.

CLEAN

USEFUL

EASY

FRESH

BRANDED

FUN

Meer informatie? Neem contact op via 06 - 34 02 18 44 of neem een kijkje op onze website: www.mendily.nl

Het eten, de manier van communiceren, de stoel, de tafel, de prijs, de 
entree, de menukaart, de kleding: alle keuzes die je maakt in je zaak, bieden 
een kans om de beleving van je klant te verbeteren. Mendily biedt een extra 
kans om klanten iets mee te geven. Geheel in de stijl van jouw merk, kun je 
zelfs van iets eenvoudigs als het schoonmaken van de handen, een 
beleving maken. De klant ervaart niet alleen schone, frisse, lekker ruikende 
handen, maar haalt ook plezier uit de ontwikkeling die het doekje 
doormaakt zodra erop gedrukt wordt. Press to impress. 

Achter de wipes gaat een grote wereld schuil. Een wereld waarin je jouw 
klanten kunt verleiden tot loyaliteit. De klant scant de QR-code die op de 
verpakking staat en komt op jouw eigen landingspagina. Je kunt ervoor 
kiezen om hier korting te geven voor een volgend bezoek, of bijvoorbeeld 
samenwerkingen te zoeken met andere organisaties. De wipes bieden dus 
twee kansen: extra beleving met een persoonlijke boodschap en 
schoonmaakfunctie én een extra mogelijkheid om loyaliteit te waarborgen 
bij klanten.

25 april 2023 • pagina 21

IN DE REGIO
www.madeby-elands.nl www.cw.nl



De Bogerd
g e m e e n s c h a p s h u i sg e m e e n s c h a p s h u i sg e m e e n s c h a p s h u i s

van de Lingewijkvan de Lingewijkvan de Lingewijkvan dedé huiskamer

Kijk voor ons actuele programma op onze website www.stichtingdebogerd.nl 

W. de Vries Robbéweg 100 | 4206 AN Gorinchem | T (0183) 820 284

SCOREN MET 
LOGISTIEK VASTGOED?

www.romanovoetbalschool.nl

Wij maken jonge spelers
aantoonbaar beter en we laten
ze met meer fl air voetballen!
Volg gerust een gratis proeftraining
en ervaar de methode. 

Wij geven ook keeperstrainingen.

Belangstelling: 
Stuur een mail naar romanocalor@hotmail.com 
Bellen kan ook: 06 – 48 86 46 16
Raadpleeg ook de site voor alle andere activiteiten.

Al bijna 60 jaar hét adres voor verkoop | aankoop | taxaties | verhuur   

20 jaar  
trotse  
shirtsponsor

 feliciteert 

125 jaar  
 roodbroeken

Havendijk 6, 4201 XA Gorinchem | 0183-630030  
info@koster-makelaardij.nl  www.koster-makelaardij.nl

De specialist op het gebied
van latex en lak spuitwerk!

Interesse? Bel: 06 30 07 69 78



Noam van Wijk maakt overstap naar Unitas Zondag
De in Hoogblokland opgegroeide 
Noam van Wijk is bezig met een 
opmerkelijk seizoen. Na veel 
blessureleed leek de Alblasser-
waarder op jonge leeftijd de 
kicksen aan de wilgen te moeten 
hangen. Bij aanvang van dit 
seizoen sloot hij toch aan bij de 
zaterdagtak van de roodbroeken. 
en paar wedstrijden na de win-
terstop kreeg de, inmiddels in 
Dalem woonachtige, midden-
velder de uitnodiging om vol-
gend seizoen selectiespeler te 
zijn bij trainer Hans de Jong. 

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Ja, ik ben superblij met deze mooie 
stap naar de Zondag. En ook heel 
dankbaar, dat ik deze kans krijg 
binnen Unitas”, glimt Noam van oor 
tot oor.
Hij trapte voor het eerst bij SteDoCo 
tegen een bal. “In de jeugd en 
dat ging zo goed, dat in de junio-
ren Kozakken Boys belangstelling 
toonde. Meestal speelde ik ‘op 6’ 
in Werkendam. Naar Hoornaar kon 
ik op het fi etsje, maar de brug over 
was mijn vader altijd mijn chauf-
feur. Later keerde ik weer terug bij 
SteDoCo.”
Voor een korte periode. “Klopt. 
Mijn oudere neef Dico speelde op 
zondag bij Unitas en gooide het 
balletje op om toch weer iets hoger 
te gaan voetballen. Zo’n zes jaar ge-

leden meldde ik mij op Molenvliet. 
Unitas had toen de beste jeugdop-
leiding en Joost Verberk was mijn 
trainer. Het ging voortvarend en ik 
had het reuze naar mijn zin.”

Lichamelijke ongemakken
Noam (23) kreeg steeds meer licha-
melijke ongemakken. “Uiteindelijk 
heb ik 2,5 jaar niet gevoetbald. 
Ik stond net in het eerste, toen ik 
steeds meer last kreeg van mijn 
liezen. Ik ben een echt sportbeest, 
maar door overbelasting bleek mijn 

heup versleten. Een grote operatie 
was de enige oplossing. Balen als je 
zo jong bent, maar de vooruitzich-
ten waren hoopvol. Eenmaal klaar 
met een negen maanden durende 
revalidatie, werd bij Fysio PP ook 
slijtage aan de andere heup gecon-
stateerd. Heupinpigment met een 
duur woord.”
Noam werd teruggeworpen. “Mijn 
heup zat klem en zelfs zo erg, dat 
het bot tegen het kraakbeen aan 
schuurde. En dat doet zeer, heel zeer. 
Twee operaties verder, ging ik voor-

zichtig weer trainen. Echt soepel ging 
dat nog niet. Niet fi t genoeg, stond 
het volgende onderzoek op het pro-
gramma en zagen artsen dat ik last 
heb van reuma. Een familiekwaal, 
dat kon er ook nog wel bij.”

Spijk
Maar de energieke Van Wijk liet zich 
niet uit het veld slaan. “Met medicij-
nen is het goed te doen. Begin van 
dit seizoen ben ik aangesloten bij de 
groep. Net voor de winterstop kwam 
ik in de basis, dat was tegen Spijk. 
Nog niet helemaal top, maar ik wilde 
zo graag weer voetballen. Met dank 
aan onze trainer Othman Bouchaten. 
Ik heb van hem altijd de kans gehad 
en gekregen, ook toen ik nog niet fi t 
was. Ik ben nu extra gemotiveerd om 
voor zo’n trainer 110% te geven .”
Noam en zijn medespelers blaken 
ondertussen van het zelfvertrouwen. 
‘Na het verlies thuis tegen Groot- 
Ammers is een kampioenschap iets 
uit het zicht, maar we houden hoop 
en moed. En anders maar via de 
nacompetitie promoveren.’Dat moet 
lukken, we zijn bezig met een mooie 
reeks en dat geeft vertrouwen. Met 
mannen als Brendon Markham, 
Boaz Helder-man, Daan Romeijn en 
Shaquille Codrington hebben we 
kwaliteit genoeg voor de vierde klas. 
Zeker tegen voetballende ploegen, 
tegen beukploegen hebben we het 
moeilijk en daarom zou het ook veel 
beter zijn als we een klas hoger of 
meer gaan voetballen. Ook de en-

tourage uit bij ASH, Beesd of Rhelico 
spreekt niet echt aan. Hopelijk de 
wedstrijden volgend seizoen tegen 
Hardinxveld, Meerkerk en Arkel des 
te meer.”

Zuid-Limburg
De inwoner van Dalem zal het niet 
meer meemaken. Vanaf augustus 
stapt hij in de bus voor de verre 
uitwedstrijden in Zuid-Limburg. “We 
gaan het zien. Ik ga er heel open in. 
Het allerbelangrijkste voor mij is dat 
ik fi t word en ook blijf. Natuurlijk sta 
ik niet zomaar in de basis, want er 
lopen meer goede voetballers rond. 
Dat besef ik heel goed.”
Ongetwijfeld beseft de actieve 
jonge twintiger dat hij ook goed 
op zijn jonge lichaam moet letten. 
“Die ervaring van de laatste jaren 
neem ik inderdaad wel mee. Ik heb 
een fulltime baan bij Shaerp, een 
detacheringsbedrijf in de binnenstad 
van Gorcum. Supergezellig, met heel 
voetballers uit onze regio. Zoals Lex 
de Gier, Jesse Hoogewoning en niet 
te vergeten John Wijnbelt. Maandag-
ochtend nemen we altijd de voetbal-
uitslagen door en daarna aan het 
werk. Mijn vriendin Noel Elands praat 
net zo makkelijk mee, zij voetbalt bij 
de dames van Unitas.”
Gelukkig houdt ze van voetbal, 
want Noam heeft ook nog een voet-
balschool. “Met Volta geef ik op 
vrijdagavond met name privé-trai-
ningen aan ongeveer 60 kinderen. 
Nee, ik verveel mij niet.”

Noam van Wijk wil eerst kampioen worden met Unitas Zaterdag

Brian Bot wacht nog op die ene hoge piek bij SVS’65
Kampioen worden of in ieder 
geval nog promoveren naar de 
derde klasse. Dan kan Brian Bot 
(29) met een gerust hart stoppen 
bij het eerste elftal van SVS’65. 
,,Ja, stiekem is dat waar ik op zit 
te wachten.”

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

Praten over promotie naar de derde 
klasse of zelfs over het kampioen-
schap. Het is duidelijk dat de tijden 
in Spijk anders zijn dan toen Brian 
als zestienjarige begon in de hoofd-
macht van SVS’65. ,,Jammer dat 
het bij Spijk vaak over het verleden 
moet gaan”, vindt de inmiddels 
29-jarige mannetjesputter. ,,Maar 
inderdaad: we hebben heel diepe 
dalen gehad en de echte piek, daar 
wacht ik nog op”, zegt hij lachend. 

Toch zegt het verleden in Spijk ook 
veel over het bijzonder knappe werk 
dat er in de tussentijd verricht is. 
In het seizoen 2011/2012 eindigde 
de club laatste in de vierde klasse 
met vier punten (één zege en één 
gelijkspel). Een seizoen later? Eén 
schamel puntje. ,,Dat was echt 
klote. Ik kwam er toen net bij en 
ik was bloedfanatiek. De trainings-
opkomst was goed, de sfeer was 
goed, maar we konden gewoon niet 
beter”, weet Brian nog. 

,,Als we een puntje haalden, deden 
we alsof we kampioen werden. Zo 
voelde dat ook. Je wist gewoon dat 
je elke wedstrijd ging verliezen. Toen 
we na 2,5 jaar weer eens wonnen, 
uit bij Haaften (op 9 november 
2013, red.), kwam de voorzitter hui-
lend het veld op en werden we in 

de kantine onthaald met ballonnen 
en slingers. Het stond in elke krant.”

Hoe anders zijn de tijden nu? Niet 
veel later, in het seizoen 2015/2016, 
werd de ploeg vijfde met 36 punten 
en het coronaseizoen 2019/2020 
stond SVS’65 na zestien wed-

strijden slechts zes punten achter 
koploper Asperen. Zelf was Brian 
er elk seizoen bij, mede omdat zijn 
uitstapje naar Heukelum beperkt 
bleef tot enkele weken. ,,We waren 
vijfde geworden en naar mijn idee 
hadden we er alles uitgehaald hier. 
Dus ik dacht: kan ik het op een 
paar niveautjes hoger? Ik kende 
veel gasten van Heukelum, maar 
uiteindelijk was ik snel weer terug. 
Ik kreeg vlak voor het bekertoernooi 
van trainer Marco Verbeek te horen 
dat ik geen basisspeler zou worden. 
Ik heb toen in mijn emotie misschien 
iets te snel gezegd dat ik terug naar 
Spijk ging.”
Het is volgens Brian een automati-
sche refl ex die veel spelers uit Spijk 
hebben. ,,Ze komen altijd een keer 
terug. Hier word je op handen 
gedragen als je wint, je voelt de 
waardering”, vertelt Brian, die ook 
nooit meer de drang heeft gehad 
elders te kijken.

Mede ook door blessures. ,,Ja, het 
is bar en boos”, zegt hij daarover. 
,,Wil je het echt weten? Nou: een 
gebroken teen, twee knieoperaties, 
gebroken ribben, een gebroken 
neus, spierblessures, schouder uit 
de kom, schouder gebroken, maar 
vooral: mijn hamstrings. Daar heb 
ik al vanaf mijn achttiende veel last 
van. Dokters en specialisten hebben 
er ook naar gekeken, maar niemand 

weet hoe het komt. Er is zelfs nog 
een sportarts vanuit Utrecht voor 
naar Gorinchem gekomen. Iets zit er 
niet goed, maar wat… Ik geloof dat 
ik alle fysiotherapeuten wel gezien 
heb.”

Zijn fi theid zorgt er bovendien voor 
dat Brian zich momenteel op een 
kantelpunt bevindt. ,,Ik ben een 
oude lul geworden en ik speel nooit 
met de rem erop”, zegt hij lachend. 
,,Dat is wel een euvel. Je wordt zelf 
minder, jonge jongens komen erbij 
en doen het goed. Ik heb er wel 
altijd moeite mee als ik niet speel, 
maar we hebben nu Felix Otte 
achterin, op mijn plek dus. Die is 
heel snel en sterk en maakt enorme 
stappen. Daar kan ik ook echt van 
genieten als ik die bezig zie.”

Dus ja: wanneer is het goede mo-
ment om te stoppen? ,,Nou, Bennie 
Boeijink is nu 40, dat haal ik so-
wieso niet”, zegt Brian lachend. ,,Ik 
vind het moeilijk het hele sfeertje los 
te laten. Met een nieuwe trainer zou 
ik sowieso stoppen, maar Menno 
gaat door en ik heb ook stiekem de 
hoop dat we volgend seizoen met 
een aantal nieuwe jongens bovenin 
meedoen. Dan hoeven we niet 
meteen kampioen te worden, maar 
als we dan bijvoorbeeld een periode 
pakken, kan ik ook met gerust hart 
zeggen: ik stop ermee.”

Brian Bot: ‘Ik ben een oude lul geworden’
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THE BATTLE
BY SHAERP

WIE SCOORT HET MEEST?

LEX VS JESSE


